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سرپرست دفتر هماهنگی امور اقتصادی استانداری اصفهان خبر داد:

اصفهان، آماده راه اندازی خط هوایی صادراتی حمل بار

Do Strawberries 
Have Any Skin 
Benefits?

5

گردهمایی نخبگان و سرآمدان اصفهانی مقیم تهران برگزار شد:

تاکید بر ارتباط نظام مند بین استان ها و نخبگان استانی مقیم پایتخت
8

در این مســابقات مهرداد حیدری، مقام اول و قاســم 
کریمیان مقام دوم رشته غواصی را کسب کردند. آبفای 
استان اصفهان موفق شد در بیستمین دوره مسابقات 
سراسری شــنا و غواصی برادران وزارت نیرو، یادواره 
شهدای صنعت آب و برق کشور به میزبانی سد و نیروگاه 
گتوند علیا استان خوزستان، مقام اول و دوم رشته غواصی 

را از آن خود کند. در این مســابقات مهرداد حیدری، 
مقام اول و قاســم کریمیان مقام دوم رشته غواصی را 
کسب کردند. گفتنی است در این مسابقات ۸۰ ورزشکار 
در قالب ۱۶ تیم و در رشــته های کرال سینه و قورباغه، 
مهارت انفرادی، مهارت تیمی و فین سویمینگ باهم 

به رقابت پرداختند.

تیم اصفهان در بیستمین دوره از مسابقات تیراندازی 
معلولان و جانبازان )پاراتیراندازی( کشور، به مقام نایب 

قهرمانی دست یافت.
دبیر هیات ورزش جانبازان و معلولان اصفهان گفت: در این 
مسابقات در ۲ گروه تفنگ و تپانچه، تهران در رده نخست 
جای گرفت و تیم استان فارس نیز رُتبه سوم را تصاحب کرد.
محمدصادق پسندیده، روز سه شنبه در گفت و گو با 
خبرنگار ایرنا افزود: تیم اصفهان با هدایت مهدی آقابایی 

در رشته های تفنگ بادی درازکش، ایستاده، تپانچه 
بزرگسالان و تپانچه جوانان این مسابقات، با حریفان به 
رقابت پرداخت. وی اظهار داشت: رقابت های مذکور ۲۹ 
بهمن تا اول اسفند جاری با حضور ۲۳ تیم از استان ها به 
میزبانی فدراسیون ورزش های جانبازان و معلولان برگزار 
شد.به گزارش ایرنا، استان اصفهان با ۲۸ شهرستان و افزون 
بر پنج میلیون و ۳۰۰ نفر جمعیت، حدود ۳۷۵ هزار ورزشکار 

سازمان یافته و یک هزار و ۷۰۰ باشگاه دارد.

مدیر فنی تیم بسکتبال ذوب آهن گفت: 
در حالی به عنوان تیم دوم گروه آ به مرحله 
بعدی رقابت های WASL صعود کردیم که 
در میان تیم های حاضر این رقابت ها تنها 
تیم بدون بازیکن خارجی هستیم. پیمان 
صداقت نیا در گفت وگو با ایسنا، با تاکید بر 
عزم جدی ذوبی ها در کسب سکو، اظهار 
کرد: برای موفقیت ذوب آهن با هیچ کس 
تعارف نداریم. تیم بسکتبال ذوب آهن 
پس از کسب عنوان نایب قهرمانی فصل 
گذشته امسال به عنوان یکی از دو نماینده 
کشورمان در لیگ باشگاه های غرب آسیا 
حضوری قدرتمند داشته است و بلندقامتان 
آهنین در حالی به عنوان تیم دوم گروه آ به 

مرحله بعدی رقابت های WASL صعود 
کرده اند که در میان تیم های حاضر در این 
رقابت ها تنها تیمی هستند که از بازیکن 
خارجی بهره نمی برد. وی افزود: تیم 
بسکتبال ذوب آهن اصفهان همچنین با 
حضور قدرتمند خود در مسابقات جاری 
لیگ برتر باشگاه های کشور از عنوان نایب 
قهرمانی خود دفاع کرده و جایگاه خود را 
به عنوان تیم دوم جدول تثبیت کرده است.

صداقت نیا ادامه داد: در حال حاضر جز 
چهار تیم نخست از شانزده تیم حاضر در 
لیگ هستیم که به مرحله دوم مقدماتی 
صعود کرده ایم و این نشان از عزم جدی 
تمام اعضا تیم برای موفقیت دارد. مدیر 

فنی تیم بسکتبال ذوب آهن ابراز امیدوری 
راستای  در  امسال خوشبختانه  کرد: 
بر حضور  مبنی  باشگاه  سیاست های 
پرقدرت تیم بسکتبال در مسابقات داخلی 
و بین المللی نسبت به سال گذشته، تیمی 
قوی تر و منسجم تر را تشکیل داده و با 
جذب بازیکنان ارزشمندی همچون محمد 
حسن زاده و محمدحسین جعفری حضور 
قدرتمندی را در لیگ برتر باشگاه های 
کشور و غرب آسیا داشته باشیم. وی افزود: 
امسال برخلاف سال گذشته مسابقات 
به صورت رفت وبرگشت انجام می شود 
و خوشبختانه باوجود حمایت همه جانبه 
باشگاه با اقتدار در دو جبهه لیگ برتر و غرب 
آسیا حضور داریم. صداقت نیا که در دهه 
طلایی هفتاد و قریب یک دهه قهرمانی 
ذوب آهن به عنوان عضو ثابت و بازیکن 
تأثیرگذار در این تیم حضور داشته، در ادامه 
گفت: برای کسب نتایج بهتر قطعاً در ساختار 
دفاعی تیم تجدیدنظر خواهیم کرد و هر چه 
در توان داریم را انجام خواهیم داد. در طی 
این مسیر با کسی تعارف نخواهیم داشت. 
این پیش کسوت بسکتبال کشور با بیان 

اینکه ذوب آهن در آینده با داشتن برنامه 
و استراتژی بسیار قوی تر ظاهر خواهد شد، 
تصریح کرد: تمرینات تیم ذوب آهن را از 
۲۹ بهمن ماه از سر گرفته ایم و در بازی های 
آتی با تمام قدرت و به قصد کسب بهترین 
نتیجه به میدان خواهیم رفت. او همچنین 
درباره بازیکنان منتخب تیم ملی از جمع 
ذوب آهن یادآور شد: امسال نیز همچون 
ادوار گذشته تعدادی از بازیکنان ارزشمند 
و کلیدی ذوب آهن در ترکیب تیم ملی 
کشورمان قرار گرفتند. البته شخصاً معتقدم 
آرمان زنگنه، بازیکن متعصب، پرتلاش و 
قدرتمند که اکنون جز بهترین های کشور و 
از ستون های اصلی تیم است، می توانست 
کمک بسیار خوبی به تیم ملی کند. با 
این حال به نظر سرمربی تیم ملی احترام 
می گذاریم و برای ایشان و تیم ملی آرزوی 
موفقیت داریم. صداقت نیا در پایان افزود: 
امیدوارم با نمایش بهترین عملکرد ممکن 
در لیگ برتر باشگاه های کشور و لیگ 
باشگاهی غرب آسیا بتوانیم دل هواداران 
و کارگران شریف و زحمت کش کارخانه را 
شاد و در شأن ذوب آهن نتیجه کسب کنیم.

توسط آبفای استان اصفهان انجام شد:

کسب مقام اول و دوم رشته غواصی مسابقات وزارت نیرو

پاراتیراندازی معلولان کشور برگزار شد:

اصفهان نایب قهرمان مسابقات تیراندازی

مدیر فنی تیم بسکتبال ذوب آهن:

ذوب آهن تنها تیم بدون بازیکن خارجی در WASL است

برای موفقیت پروژه ابرتورم، در اقتصاد ایران  
مظلوم باید مراحل متعددی به اجرا درمی آمد که 
درآمد:۱. تخریب بازار سرمایه )بورس( که جاذب 
نقدینگی می توانست باشد.۲. تخریب بازار اوراق 
به عنوان ابزار شفاف، سیال و جاری تأمین کسری 
بودجه.۳. ادخال درآمد ارزی دولت به ترازنامه بانک 
مرکزی.4. تخریب ساختار بازارهای ارز و طلا با 
انهدام آتی طلا در زمان سیف و فردایی طلا در 
۵. ایجاد بازار ارزنیما )ثانویه  زمان صالح آبادی.
جاهلیه( که به واگرایی نرخ بازار آزاد می انجامد.۶. 
تثبیت نرخ ارزنیما در زمان فرزین که بازگشت 
بلاهت ارزجهانگیری با نرخی بالاتر بود.۷. افزایش 
تدریجی نسبت شبه پول به نقدینگی در زمان سیف 
و تخلیه آبشاری آن در زمان حضرات صالح آبادی 
و فرزین که به ناترازی و نقدناپذیری نظام بانکی 

و اضافه برداشت می انجامد.۸. اختلال در مسیر 
۹. ناشایسته سالاری در  نظارت بر نظام بانکی.
 .۱۰ انتصاب مدیران بانک مرکزی و بانک ها.
تغییر مسیر بودجه ریزی کشور از سال ۱4۰۰ که 
به هزینه کردهای بی حساب و کتاب از محل 
درآمدهای موهومی انجامید، )بودجه ابرتورمی(.۱۱. 
ابرفاجعه قیمتگذاری دستوری که تدبیر و امید آغاز 
کرد و در زمان فاطمی امین به اوج رسید. )نمونه: 
ورشکستگی صنایع لاستیک و خودرو(. نتیجه اش: 
تورم، فشار، هزینه.۱۲. انفجار تسهیلات تکلیفی 
در دوران مجلس که به بهانه هدایت اعتبار کردند 
۱۳. تعمیق نرخ بهره منفی که از  آنچه کردند.
جمله سیاست هایی است که محیط تورمی را به 
ابرتورمی بدل می کند.۱4. سنگ اندازی در اجرای 
۱۵. عدم چاره جویی در  پیمان پولی چندجانبه.

۱۶. تحریم خارجی که  .FATF رابطه ایران با
بدون خودتحریمی داخلی محکوم به شکست 
۱۷. تخریب اقتصاد دانش بنیان با هجوم  بود.
همزمان صیانت و تحریم خارجی و خودتحریمی 
۱۸. تثبیت قیمت حامل های انرژی  معترضان.
)بنزین و گاز و گازوئیل( و خدمات دولتی که افزایش 
کسری بودجه دولت و ناترازی نظام بانکی و 
افزایش پایه پولی را در پی داشت.۱۹. ورشکستگی 
صندوق های بازنشستگی.۲۰. انحصارگری، رانت 
پاشی دولتی.۲۱. اتحاد نامیمون دولت وخصولتی 
وخصوصی رانتی انحصاری. تمامی این موارد را 
شخصاً شاهد بوده ام که متاسفانه به طور کامل و 

بی وقفه به اجرا درآمده اند.

استاد بانکداری و اقتصاد کلان

علی سعدوندی
سرمقالـــه
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ابرتورمِ ایران چگونه شکل گرفت!
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نماینده مردم فریدن در مجلس شورای اسلامی:

 استفاده از کالابرگ اقتصادی
موجب حذف دلالان می شود

وزیر ارتباطات و فن آوری اطلاعات؛

 60 درصد کسب و کارها
به پلتفرم های داخلی آمده اند!

 نائب رئیس کمیسیون صنایع و معادن مجلس:

 جدا کردن حوزه تولید و تجارت
به مصلحت نیست
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چهره روز

رئیس سازمان بورس در همایش سالانه انجمن مالی ایران:

 جای خالی برخی صنایع
6در بورس ملموس است

صفهان
منبع: اخبار ا

 آگهى مناقصه عمومى یک مرحله اى
شهردارى نوش آباد در نظر دارد نسبت به انجام عملیات احداث ابنیه و محوطه سازى پارك بانوان شهر نوش آباد مطابق شرح خدمات مندرج در اسناد و مدارك 

و شرایط مناقصه و قرارداد منضم از طریق سامانه تدارکات الکترونیکى دولت اقدام نماید.
کلیه مراحل برگزارى مناقصه از دریافت و تحویل اسناد مناقصه تا بازگشایى پاکت ها از طریق درگاه ســامانه تدارکات الکترونیکى دولت (ستاد) به آدرس

 www.setadiran.ir انجام خواهد شد.
* متقاضیان شرکت در مناقصه در صورت عدم عضویت در سامانه نسبت به ثبت نام و دریافت گواهى امضاى الکترونیکى (به صورت برخط) براى کلیه صاحبان 

امضاى مجاز و مهر سازمانى اقدام لازم را به عمل آورند.
*مهلت دریافت اسناد حداکثر تا تاریخ 1401/12/4، مهلت قبول پیشنهادات حداکثر تا تاریخ 1401/12/14 و بازگشایى پاکت ها در مورخ 1401/12/15 خواهد بود.

تضمین شرکت در مناقصه: مبلغ 1/760/000/000 یک میلیارد و هفتصد و شصت میلیون ریال به صورت ضمانتنامه بانکى با اعتبار حداقل سه ماهه یا سپرده نقدى 
در وجه تمرکز وجوه سپرده شهردارى نوش آباد نزد بانک مرکزى

*هر گاه برندگان اول و دوم مناقصه، حاضر به عقد قرارداد در مهلت مقرر نشوند سپرده شرکت در مناقصه ایشان به ترتیب ضبط خواهد گردید.
*شهردارى در رد یا قبول هر یک از پیشنهادها مختار است.
*سایر اطلاعات و جزییات در اسناد مناقصه درج شده است.

تلفن: 55440055-8 (031)
شهردار نوش آباد - احمد شاه بالایى

نوبت دوم

شناسه آگهى: 1457578

تلفن دفتر مرکز تهران: 88016649 - 88356308-  021          
فاکس: 88353297- 021

روابط عمومى: 021-88356281   

 امور شهرستان ها:031-32274694  
موبایل:09131130553

فاکس: 031-32274511

تلفن سفارش آگهى

pwa.agahinaslefarda.ir
قابل توجه شهروندان گرامى آیا مى دانید با مفقود شدن مدارك شناسایى خود ممکن است شما به 

عنوان مجرم شناخته شوید؟
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مدیرعامل سازمان فاوای شهرداری اصفهان 
با اشاره به مهمترین فعالیت های صورت 
گرفته این سازمان در سال ۱۴۰۱، به تشریح 
جزئیات اقدامات انجام شده در حوزه های 
مشارکت و سرمایه گذاری، زیرساخت، مرکز 
داده، نرم افزاری، »داده«، عرصه اطلاعات 
مکانی و تبادل داده با شرکت های دانش بنیان 

پرداخت.
به گزارش ایمنا، سیدحمیدرضا ابطحی با 
اشاره به نتایج شاخص بعضی فعالیت های 
سازمان فاوای شهرداری اصفهان در سال 
۱۴۰۱ اظهار کرد: یکی از عرصه های 
شاخص در این سازمان، حوزه مشارکت و 
سرمایه گذاری است که شامل ارائه خدمات 
فیبر نوری، بهره برداری و راه اندازی فضای 
کار اشتراکی ساختمان آمادگاه با همکاری 
یک شرکت دانش بنیان و فروش سامانه 
میز خدمت به شهرداری های قزوین، بابل 

و نجف آباد است.
وی افزود: حوزه زیرساخت و مرکز داده از 
دیگر عرصه ها و نتایج شاخص سازمان فاوا 
در سال جاری است که شامل کانال سازی 
فیبرنوری ۱۵ ایستگاه آتش نشانی، اتصال 
۱۰ ایستگاه به شبکه شهرداری اصفهان با 
فیبرنوری، بهره برداری از ۲۸ نقطه پروژه 
اعلان صوتی، افزودن خدمات دوربین نظارت 
تصویری از ۴۲۹ مورد به دو هزار دوربین، ارائه 
خدمات به سازمان ها همچون آرامستان ها، 
میادین میوه و تره بار، آتش نشانی، تاکسیرانی 
و راه اندازی پست موقت برق مرکز داده است.

مدیرعامل سازمان فاوای شهرداری اصفهان 
در تشریح اقدامات صورت گرفته در حوزه 
نرم افزاری گفت: توسعه زیرساخت میز 
خدمت شهرداری اصفهان، ایجاد پروفایل 
جدید شهروندی به صورت یکپارچه با قابلیت 
اتصال به دولت من، ایجاد زیرساخت های 
نرم افزاری جهت توسعه باشگاه شهروندی، 
محصولات  یکپارچگی  سطح  افزایش 
نرم افزاری، توسعه بانک اطلاعات املاک 
شهرداری، ایجاد فهرست های امنیتی، ارائه 
خدمات تنظیم گری و نظارت بر استقرار 
سامانه ها در برخی سازمان های شهرداری از 
دیگر اقدامات این سازمان در حوزه نرم افزاری 

است.
وی با اشاره به فعالیت های انجام شده سازمان 
فاوا در حوزه »داده« گفت: تأمین زیرساخت 
 API( جدید درگاه یکپارچه ارائه خدمات
Manager(، تأمین زیرساخت یکپارچه 
مدیریت داده و اجرای معماری اسناد در 
حوزه سرمایه انسانی و املاک از مهمترین 
اقدامات صورت گرفته سال ۱۴۰۱ در این 

بخش است.
ابطحی با اشاره به حوزه اطلاعات مکانی به 
عنوان بخش دیگری از عرصه های فعالیتی 
سازمان فاوا در سال ۱۴۰۱ خاطرنشان کرد: 
بهبود و ساماندهی پایگاه داده مکان مند 
GeoDB(، تأمین  شهرداری اصفهان )
زیرساخت جدید یکپارچه اطلاعات مکانی 
شهر اصفهان )SDI(، اجرای پلاک های 
هوشمند آبی در سه منطقه و اتصال سازمان ها 
از طریق بارکد دوبعدی در سامانه پلاک 
هوشمند )اداره آب( از مهمترین فعالیت های 

صورت گرفته است.
وی تبادل داده با شرکت های دانش بنیان را 
آخرین اقدام شاخص صورت گرفته از سوی 
سازمان فاوای شهرداری اصفهان در سال 
۱۴۰۱ دانست و افزود: انعقاد تفاهم نامه با 
شرکت راژمان در حوزه حمل ونقل و ترافیک 
و مذاکره به منظور ارائه خدمات پلاک آبی 
هوشمند با شرکت سپانو )سرویس شیپ نو( 

در این راستا انجام شده است.

۶ اقدام شاخص 
 سازمان فاوا
در سال ۱۴۰۱

مدیرعامل سازمان فاوای شهرداری 
اصفهان تشریح کرد:

 معـاون آمـوزش متوسـطه اداره کل آموزش و پرورش اسـتان 
اصفهان گفـت: معلمان اسـتان از ظرفیت آمـوزش مجازی به 

ویژه برنامه شـاد بـرای آموزش هـای ترکیبی اسـتفاده کنند.
سـید احمدرضا بنی لوحی اظهار داشـت: پس از دوران سختی 
که برای آموزش دانش آمـوزان صورت گرفـت و آموزش های 
غیرحضوری متداول شـد و همچنین وقفه هایی که در آموزش 
به دلایـل تعطیلی هایـی نظیر آلودگـی هـوا، مدیریت مصرف 
گاز و بـارش بـرف اتفاق افتـاد؛ جلسـه مشـترک معاونت های 
ابتدایی و متوسـطه تشکیل شـد تا افت آموزشـی جبران شود.

وی بـا بیـان اینکـه در ایـن جلسـه، آموزش هـای ترکیبـی 
موردبحـث قـرار گرفـت، ادامـه داد: معتقدیم فضـای مجازی 
نبایـد به تنهایـی مورداسـتفاده جهـت آمـوزش دانش آمـوزان 
اسـتفاده شـود و از طرفی به عنوان ظرفیتی برای آموزش های 

مکمـل مطرح اسـت.

معاون آمـوزش متوسـطه اداره کل آمـوزش و پرورش اسـتان 
اصفهـان افـزود: در همیـن راسـتا مقرر شـد همـکاران مـا در 
اسـتان بتواننـد از ظرفیت آمـوزش مجـازی به ویـژه از طریق 
برنامه شـاد آموزش های ترکیبـی خود را که آمـوزش هیربدی 

نامیـده می شـود بهـره ببرند.
بنی لوحـی بـا اشـاره بـه شـیوه های مختلـف آموزشـی نظیر 
آموزش معکوس ابـراز داشـت: در آموزش معکـوس محتوای 
آموزشـی درس مورد نظر روز قبل از برگزاری کلاس در اختیار 
دانش آمـوز قـرار داده می شـود تـا دانش آمـوز روی محتـوای 
موردنظـر کار کنـد؛ در کلاس درس نیز نکات مهـم توضیح و 
اشـکالات دانش آموز برطرف می شـود و در تکمیل آن تکلیف 

هم ارائـه داده خواهد شـد.
وی تصریح کرد: تعـدادی از همـکاران از روش هـای خلاقانه 
دیگـری هـم می توانند اسـتفاده کننـد؛ نظیـر اینکـه تدریس 

در مـدت کوتاهـی انجـام شـده و ارزیابـی می شـود کـه آیـا 
دانش آمـوزان مطلـب را بـه نحـو مـورد انتظـار فراگرفته اند یا 
خیـر و درصورتی کـه مطلـوب ارزیابی نشـد، مجـدداً موضوع 

تدریـس می شـود.
بنـی لوحـی در ادامـه بیـان داشـت: در راسـتای روش هـای 
تدریـس ترکیبی جهـت جبـران آموزشـی معلمـان می توانند 
تدریـس را در کلاس درس انجـام می دهنـد و فعالیت هـای 
تکمیلـی را در فضـای مجـازی و شـبکه شـاد ارائـه می دهند. 
معاون آمـوزش متوسـطه اداره کل آمـوزش و پرورش اسـتان 
اصفهان اذعان داشـت: در مدارس شـبانه روزی کمتر با معضل 
تعطیلی مواجـه بوده ایـم و از قبـل برنامه ریزی کـرده بودیم تا 
در خارج زمان سـاعات آموزشـی نظیـر بعدازظهرهـا محتوای 
آموزشـی به صـورت آنلایـن یـا آفلایـن در اختیـار دانش آموز 

قـرار گیرد.

رئیس اداره خلاقیـت و نوآوری شـهرداری اصفهـان گفت: میز 
نـوآوری شـهری در فـاز نخسـت بـرای منطقـه سـه، معاونت 
خدمـات شـهری و شـرکت اتوبوسـرانی شـهرداری اصفهـان 

راه انـدازی شـده اسـت.
به گـزارش ایمنـا، محسـن معصومی اظهـار کـرد: بـا توجه به 
مشغله های زیاد اجرایی مدیریت شـهری و روند تکراری بعضی 
از برنامه های این حـوزه، لزوم نوآوری و خلاقیـت در برنامه های 
شهری احسـاس می شـد؛ در این راسـتا اداره خلاقیت و نوآوری 
شـهرداری اصفهان فعالیت خود را سـال ۱۳۹۴ بـا هدف تحقق 

ایـن مهم آغـاز کرد.
وی با بیان اینکه فلسـفه وجودی راه انـدازی این اداره، مشـاوره 
در حـوزه خلاقیـت و نـوآوری اسـت، افـزود: در ایـن راسـتا دو 
مأموریت »ارتقای خلاقیت و ایجاد نوآوری در مدیریت شـهری 
و کارکنـان« و »ایجاد و ارتقـای خلاقیت در شـهروندان« برای 
این حـوزه تعریف شـده اسـت؛ ایـن مأموریت هـا در برنامه ها و 
راهبردهـای سـالانه با اسـتفاده از مدل هـای نـوآوری در جهان 

تحقـق خواهـد یافت.
رئیـس اداره خلاقیـت و نـوآوری شـهرداری اصفهـان با اشـاره 
به راه انـدازی دبیرخانه شـهر خلاق صنایع دسـتی در ایـن اداره 
گفت: اصفهان از سـوی یونسـکو به عنوان شـهر خلاق صنایع 

دستی کشـور معرفی شـده اسـت و جزو ۶۰ شـهر خلاق جهان 
محسـوب می شـود.

وی با بیان اینکه دبیرخانه دو شـهر خلاق اصفهان و بندرعباس 
ذیل کمیسـیون صنایع دسـتی و هنرهای مردمی یونسـکو قرار 
دارد، تصریح کـرد: دبیرخانه شـهر خلاق صنایع دسـتی در اداره 
خلاقیـت درصـدد برآمـد تـا اکوسیسـتم شـهر خـلاق صنایع 
دسـتی را تشـکیل دهد و آن را و کارگردانی کند، در این راسـتا با 
بازیگران این حوزه از جمله اداره میـراث فرهنگی، اتاق بازرگانی 

و اتحادیه صنایع دسـتی جلسـات مختلفی برگزار شـده است.
معصومـی خاطرنشـان کـرد: به دنبـال برگـزاری این جلسـات 
راهبردهـا و برنامه هایـی در اکوسیسـتم صنایـع دسـتی تعریف 
شـده و به مرحلـه اجرا رسـیده اسـت که در ایـن راسـتا می توان 

به برگـزاری هفتـه صنایع دسـتی اشـاره کرد.
وی ادامـه داد: بـر ایـن اسـاس امسـال در یک حرکـت بی نظیر 
۲۰ سـازمان بـا محوریـت دبیرخانه شـهر خلاق صنایع دسـتی 
گرد هم آمدنـد و ۱۷ رویـداد را در یک هفته برگـزار کردند؛ هفته 
صنایع دسـتی توسـط حلقه هـای میانـی و جبهه هـای مردمی 
برگزار شـد، به طـوری کـه در روز ۳۰۰ هنرمند در سـطح شـهر، 

کار هنـری انجـام می دادند.
رئیـس اداره خلاقیـت و نـوآوری شـهرداری اصفهـان گفـت: 

برنامه دیگـر ایـن حـوزه کار کـردن روی »برندینـگ اصفهان 
شـهر خلاق صنایـع دسـتی« با رویکـرد ملـی و جهانی اسـت.

وی با تاکیـد بر اینکـه در دبیرخانه شـهر خلاق به شـهروندان و 
هنرمندان صنایع دسـتی خدمـت می کنیـم، افـزود: در ارتباط با 
هنرمنـدان نیز با معـاون صنایـع دسـتی وزیر میـراث فرهنگی 

جلسـاتی برگـزار و دغدغه های آنهـا نیز مطرح شـد.
معصومی با بیان اینکـه اداره خلاقیـت در جهت رسـالت خود با 
استفاده از مدل های اسـتاندارد جهانی، سـه مدل ایده مسابقات، 
مدل نوآوری شبکه ای و مدل مفهومی قیف توسـعه را در دستور 
کار قرار داده است، خاطرنشـان کرد: سامانه »نظام پیشنهادات« 
نیز فعال اسـت که در این راسـتا شـهروندان می توانند با مراجعه 
بـه سـایت idea.isfahan.ir پیشـنهادهای خـود را در زمینـه 
شـهری مطرح کنند، به طور حتم پیشـنهادهای آن ها بررسی و 
در کمیته تخصصـی داوری می شـود و در نهایت هر کـدام قابل 

اجرا باشـد، به مسـئولان مربوطه ارجاع خواهد شـد.

وی با اشـاره بـه سـه برابر شـدن تعـداد پیشـنهادها نسـبت به 
سـال گذشـته اظهار کرد: کارمندان شـهرداری نیز می توانند در 
knowledge.isfahan. سامانه »نظام پیشـنهادات« به آدرس

ir ایده هـای خـود را ثبـت کنند.

معاون آموزش متوسطه اداره کل آموزش و پرورش اصفهان:

رئیس اداره خلاقیت و نوآوری شهرداری:

معلمان از آموزش ترکیبی برای جبران ساعات آموزشی استفاده کنند

میز نوآوری شهری در اصفهان راه اندازی شده است

رییس هیات مدیره موسسه خیریه دیابت اصفهان گفت: 
افزایش کلینیک های تخصصی دولتی برای زخم پای 
دیابتی با توجه به هزینه های بالای درمان آن و آمار قابل 

توجه مُبتلایان به دیابت در استان، ضروریست.
زخم پای دیابتی، یک آسیب دیدگی یا زخم باز است 
که در حدود ۱۵ درصد از بیماران دیابتی رُخ می دهد و 
بطور معمول در کف پا قرار می گیرد؛ در برخی موارد این 

عارضه به قطع عضو نیز منجر می شود.
دکتر محمدعلی عطاری، افزود: در زمان حاضر مراکز 
دولتی محدودی در زمینه درمان زخم پای دیابتی در 
اصفهان فعال است که مردم شناخت چندانی نیز از 

آنها ندارند.

 یک مرکز دولتی زخم پای دیابتی در 
اصفهان فعال است

این پزشک متخصص با بیان اینکه بر اساس آخرین 
اطلاعات موجود، یک مرکز دولتی زخم پای دیابتی 
در بیمارستان امین اصفهان فعال است، اظهار داشت: 
با توجه به روند رو به رشد ابتلا به دیابت و موارد 
متعدد زخم پای ناشی از آن لازم است باید تعداد این 
کلینیک ها افزایش یابد و در باره آنها نیز اطلاع رسانی 

بیشتری شود.
وی، زخم پای دیابتی را به مثابه تخریب عروق بزرگ 
و کوچک پا دانست و گفت: این عارضه به کم خونی 
در پا، ضعف سلول های آن و آمادگی برای زخم شدن 
مُنجر می شود و اختلالات حسی و مشکل در اکسیژن 

رسانی را به همراه دارد.

عطاری با تاکید بر اینکه پا، ستون بدن انسان است، 
افزود: اگر ستون بدن انسان بر زمین بیفتد یا قطع 

شود، نه تنها فرد مبتلا بلکه اعضای خانواده اش نیز 
تحت تأثیر قرار می گیرند و مشکلاتی برای آنها 

بوجود می آید.
وی ادامه داد: از جمله این مشکلات می توان به افزایش 
هزینه های خانواده بدلیل فعال نبودن بیمار و درآمد 
کمتر، بوی عفونت زخم بستر، قطع پا یا مرگ بیمار 

اشاره کرد.
وی با بیان اینکه آمار دقیقی از شیوع این بیماری 
نداریم اما بعنوان مثال در آمریکا در سال ۲۰۰۰ 
میلادی حدود ۲۰۰ هزار پا بدلیل ابتلا به زخم دیابتی 
قطع شد، تصریح کرد: در ایران نیز بطور قطع میزان 
شیوع این عارضه بالاست و روزانه پای چند نفر 

می شود.
عطاری اضافه کرد: وقتی آمار شیوع دیابت را حدود 
۱۴ درصد از جمعیت جامعه در کشور می دانیم بنابراین 

آمار ابتلا به زخم پای دیابتی نیز قابل توجه است و 
اگر فرد مُبتلا به موقع درمان نشود احتمال مرگ او 

نیز وجود دارد.

 حدود یک میلیون نفر از جمعیت استان 
مُبتلا به دیابت یا پیش دیابت

به گفته وی، برآورد می شود که حدود یک میلیون نفر 
از جمعیت استان اصفهان مُبتلا به دیابت یا در مرحله 
پیش دیابت )پری دیابت( و قند خون بالا هستند 
بنابراین لازم است اقدامات بیشتری برای اطلاع 
رسانی در باره آن و پیشگیری از ابتلا به عارضه هایی 

مانند زخم پای دیابتی انجام شود.
این پزشک با بیان اینکه طول درمان زخم پای دیابتی 
ند تا چند ماه به طول بینجامد، گفت: اصل  می توا
درمان زخم پای دیابتی، کنترل قند است هرچند 

باید آموزش های لازم به مردم درباره پیشگیری از 
آنها داده شود.

 راه اندازی رشته تخصصی »پاپزشکی« 
از ضروریات پیشگیری از دیابت

وی، داشتن نگاه تخصصی پزشکی به زخم پای 
دیابتی و راه اندازی رشته تخصصی »پاپزشکی« در 
دانشگاه ها، تأسیس مراکز درمانی دولتی و آموزش 
مردم را از ضروریات پیشگیری از دیابت و عوارض آن 
عنوان کرد و روش درمانی »اکسیژن هایپرباریک« را 
یکی از روش های درمانی جدید و مؤثر برای زخم پای 

دیابتی دانست.
رییس هیات مدیره موسسه خیریه دیابت اصفهان 
تاکید کرد: لازم است دیابت بویژه دیابت وابسته به 
انسولین جزو بیماری های صعب العلاج )سخت درمان( 

قرار گیرد و از حمایت وسیع دولتی برخوردار باشد.
وی با بیان اینکه پیشگیری بهتر از درمان است، اضافه 
کرد: شعار موسسه خیریه دیابت اصفهان نیز آموزش، 
کنترل و پیشگیری از دیابت بوده که از ۲۳ سال گذشته 

آن را پیگیری کرده است.

 میزان شیوع دیابت در بین مردم استان 
اصفهان ۱۳.۶۸ درصد

بر اساس آخرین آمار موجود، میزان شیوع دیابت در 
بین مردم استان اصفهان ۱۳.۶۸ درصد و میانگین 
کشوری ۱۴.۱ درصد است؛ اصفهان در سال ۹۵ در 
رُتبه دوم و در سال ۹۹ در رتبه ۱۲ شیوع دیابت در 

کشور قرار داشت.
حدود ۱۴ درصد از افراد بالای ۲۵ سال مُبتلا به دیابت 

در استان اصفهان از بیماری خود اطلاعی ندارند.

رییس هیات مدیره موسسه خیریه دیابت اصفهان خبر داد:

ضرورت افزایش کلینیک های دولتی برای زخم پای دیابتی در اصفهان

فرهـاد کاوه آهنگـران، در گفـت و گـو با خبرنـگار ایرنـا افـزود: در روز 
اخیرهـای اخیـر چنـد حادثـه سـقوط خـودرو در کانال هـای اطـراف 
اصفهان کـه پس از رهاسـازی آب در زاینـده رود پُرآب شـده اند، رُخ داد 

کـه در یکـی از آنها یـک جـوان ۲۴ سـاله جـان باخت.
وی با بیان اینکـه در روزهـای خالی بـودن کانال ها نیز حوادث سـقوط 
خودرو اتفـاق می افتد، تاکید کـرد: لازم اسـت نهادهای متولی نسـبت 
بـه نصب حفـاظ مقـاوم و تابلوهـای هشـداردهنده در اطـراف کانال ها 

اقدام کنند تـا دیگر شـاهد بـروز چنین اتفاق هـای تلخی نباشـیم.
کاوه آهنگـران تصریـح کـرد: برخـی از کانال هـای آب در اطـراف 
اصفهان، در مسـیر تـردد شـهروندان یـا در اطـراف مناطق مسـکونی 
شـهری یا روسـتایی قرار دارند و لازم اسـت ایمنی اطراف آنهـا، تأمین 

یـا مسـیر تـردد خودروها مسـدود شـود.
وی با اشـاره بـه اینکه دیشـب نیـز بر اثر سـقوط یـک دسـتگاه خودرو 
در یـک کانـال در محـدوده اصفهانک، جان یـک زن و شـوهر به خطر 
افتـاد امـا نجـات یافتند، گفـت: اگر قـرار باشـد هزینـه ای بـرای ایمن 
سـازی اطـراف کانال هـا صـرف شـود، ایـن کار باید قبـل از بـه خطر 

افتادن جـان افـراد صـورت بگیرد.
وی بـا تاکیـد بـر اینکه حفـاظ نصب شـده بایـد آنقـدر مقاوم باشـد که 
مانع از سـقوط خـودرو بـه داخل کانال شـود، از مـردم خواسـت هنگام 
تـردد در اطـراف کانال هـای آب، سـرعت مطمئـن و نـکات ایمنـی را 

رعایـت کنند.
به گـزارش ایرنا، سـاعت یک بامداد سه شـنبه دوم اسـفند جـاری، یک 
دسـتگاه پراید در یک کانـال آب در محدوده محله مهدی آباد در شـرق 
اصفهان سـقوط کرد کـه راننده ۲۴ سـاله آن در این حادثـه جان باخت.

همچنیـن سـاعت یـک و ۲۷ دقیقـه بامـداد چهارشـنبه سـوم اسـفند 
جـاری حادثه سـقوط یک دسـتگاه خـودروی پراید بـه همـراه راننده و 
سرنشـینش در کانال آبـی در محدوده محله مسـجد جامـع اصفهانک 
در شـرق اصفهـان به آتـش نشـانی گزارش شـد کـه با سـرعت عمل 
آتش نشـانان غواص، راننده ۳۰ سـاله خودرو و سرنشـین ۲۶ ساله آن، 

بسـلامت از آب خارج شـدند.
خروجی سـد زاینـده رود با هدف بازگشـایی ایـن رودخانـه و تخصیص 
آب بـرای آبیـاری کشـت کشـاورزان، قبـل از نیمـه شـب پنجشـنبه 
۲۰ بهمـن امسـال افزایـش یافـت و آب بـه کانال هـای آب در شـرق 

اصفهـان رسـید.
بـه گـزارش ایرنـا در ماه هـا و سـال های گذشـته نیـز حـوادث 
سـقوط افراد یـا خودروهـا بـه کانال هـای آب در اطـراف اصفهـان یا 
شهرسـتان های دیگر اتفـاق می افتاد بعنـوان مثال در تیر سـال ۱۳۹۹ 
سـه کودک ۵ تـا ۱۰ سـاله در کانال آبی در شـهر "سـین" شهرسـتان 
برخـوار در شـمال اصفهان غـرق شـدند. در آن زمـان منصور شیشـه 
فـروش مدیـرکل مدیریـت بحـران اسـتانداری اصفهـان اعـلام کرد 
که نهادهای متولـی از جمله وزارت نیـرو و شـرکت آب منطقه ای باید 
نسـبت بـه نصـب حفـاظ و تابلوهـای هشـدار در مکان هـای پرخطر، 

اقـدام کنند.
بـه گفتـه وی، شـرکت آب منطقـه ای، متولـی رودخانه هـا، سـدها 
و کانال هـای آب و اداره کل جهـاد کشـاورزی متولـی اسـتخرهای 

کشـاورزی اسـت.
در شهریور سـال ۱۳۹۵ نیز سـقوط یک دسـتگاه پراید در کانال آبی در 

شـرق اصفهان، به مرگ سـه تنَ از اعضای یـک خانواده منجر شـد.
در اسـفند سـال ۸۲ نیز سقوط یک دسـتگاه خودروی سـرویس مدرسه 
در کانـال بـزرگ آبـی در شـرق اصفهـان بـه مـرگ چهـار دانش آموز 

دختـر منجر شـد.

سخنگوی سـازمان آتش نشـانی و خدمات ایمنی 
شـهرداری اصفهان گفت: بـا توجه به وقـوع چند 
حادثـه در روزهـای اخیـر و فـوت یـک نفر بـر اثر 
سـقوط خودرو در یک کانال آب در شـرق اصفهان، 
نهادهـای مربوطـه بایـد اقـدام بـه نصـب حِفاظ 

مقـاوم در اطـراف ایـن کانال هـا کنند.

کانال های آب را حِفاظ 
 کِشی کنید، جان مردم

در خطر است

 سخنگوی سازمان آتش نشانی
و خدمات ایمنی شهرداری اصفهان

خبر روز

اسـتاندار اصفهـان گفـت: بیـش از 
۱۳ درصـد از پژوهشـگران و فناوران 
کشـور از ایـن اسـتان هسـتند و 
اصفهان بهتریـن مکان کشـور برای 
اجـرای اقتصـاد دانـش بنیان اسـت.

سـیدرضا مرتضوی در مراسـم افتتاح 
پـارک علـم و فنـاوری دانشـگاه آزاد 
اسـلامی واحد نجف آباد افـزود: وجود 
ظرفیت هـای دانشـگاهی معتبـر و 
صنعتی پیشـرو، جوهـره کار و تلاش 
و اعتمـاد بـه نفـس مـردم اصفهـان 
باعـث شـده اسـت تـا در ایـن خطه، 
محدودیت هـا بـه توانمندی هـا و 

توسـعه تبدیل شـود.
مرتضـوی با بیـان تاکیـد بر الـزام آور 
بـودن پرداختـن بـه اقتصـاد دانـش 
بنیـان در اصفهـان اظهـار داشـت: ۲ 
راهبرد اساسـی مدیریت اسـتان برای 
توسـعه، اقتصاد گردشـگری و دانش 

بنیان اسـت.
گفـت:  اصفهـان  اسـتاندار 
مجموعه هـای صنعتـی و فـولادی 
اسـتان در عرصـه سـرمایه گذاری و 
تأمیـن مـواد اولیـه، پیشـگام انعقـاد 
قـرارداد بـا شـرکت های دانـش 

بنیـان هسـتند و مدیـران صنعتی نیز 
بـاور دارنـد کـه نیـاز خـود را بایـد بـا 
ظرفیت هـای فناورانـه رفـع کننـد.

مرتضوی با اشـاره به اینکـه اصفهان 
نخستین شـهرک علمی و تحقیقاتی 
کشور را دارد، خاطرنشـان کرد: روزی 
کـه شـهرک علمـی و تحقیقاتـی 
اصفهـان شـکل می گرفت بسـیاری 
از افراد باور نداشـتند که این شـهرک 

منشـأ اثر ویژه ای در کشـور باشـد.

وی تاکیـد کـرد: شـهرک علمـی و 
تحقیقاتـی اصفهـان، قطـب علـم و 
فناوری کشور اسـت و رییس جمهور 
نیز پـس از بازدید کوتاهی از شـهرک 

بر ایـن مهـم تأکیـد کرد.
همچنین اسـتاندار اصفهان با اشـاره 
بـه اراده خلل ناپذیر مردم شهرسـتان 
نجف آبـاد در عرصه هـای مختلـف 
تصریـح کـرد: تصـور می کنـم در 
آینده نزدیک شـاهد یکی از موفقیت 
آمیزتریـن پارک هـای علمی کشـور 
در دانشـگاه آزاد اسـلامی واحد نجف 

آباد باشـیم.
دانشـگاه آزاد اسـلامی نجف آبـاد 

دارای بیش از ۲۱ هزار دانشـجو در ۲۲ 
دانشکده اسـت. این شهرستان در ۳۰ 
کیلومتری غـرب اصفهان قـرار دارد.

اصفهان با حدود ۲۰۰ هزار دانشـجو، 
هفت هزار و ۲۰۲ عضـو هیات علمی 
و ۱۸۰ دانشـگاه و موسسـه آمـوزش 

عالـی، دومیـن اسـتان دانشـگاهی 
کشـور محسـوب می شـود.

همچنیـن اصفهـان بعنـوان اسـتان 
پیشـرو در راه انـدازی پارک های علم 
و فنـاوری کـه نخسـتین زمینه های 
رسـمی شـکل گیری شـرکت های 

دانش بنیان را در دهه ۸۰ بوجود آورد، 
حـدود ۱۰ درصـد از واحدهـای فناور 
و دانش بنیـان کشـور را در خـود دارد. 
اصفهان دومین اسـتان کشـور از نظر 
تعداد واحدهای فنـاور و گردش مالی 

آنها بشـمار مـی رود.

۱۳ درصد از پژوهشگران و فناوران کشور، اصفهانی هستند
استاندار اصفهان:
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رئیس پلیس فضای تولید وتبادل اطلاعات )فتا( فرماندهی انتظامی استان 
اصفهان گفت: در آستانه خریدهای نوروزی، کلاهبرداران اینترنتی در کمین 
خریداران کالاهای عرضه شده در فضای مجازی هستند و بر این اساس لازم 

است که مردم اصالت نماد اعتماد فروشگاه مورد نظر خود را بررسی کنند.
سرهنگ سید مصطفی مرتضوی در گفت و گو با ایرنا افزود: با توجه به اینکه 
در سال های اخیر خریدهای فیزیکی مردم کاهش یافته و بیشترین شیوه 
تأمین کالاها از طریق خریدهای مجازی است، شهروندان باید مراقب باشند 

تا در دام کلاهبرداران اینترنتی گرفتار نشوند.

وی اظهار داشت: مردم باید مراقبت بیشتری در حساب های بانکی خود داشته 
باشند، ضمن آنکه کاربران در خریدهای اینترنتی به نکات امنیتی در این فضا 

توجه بیشتری داشته تا گرفتارکلاهبرداران مجازی نشوند.
رئیس پلیس فتا اصفهان افزود: در آستانه نوروز، برخی حراج ها به صورت 
برخط با احتمال کلاهبرداری و فروش اجناس تقلبی همراه است که مردم 

باید با آگاهی بیشتری اقدام به خرید مجازی کنند.
وی به شهروندان توصیه کرد که برای خرید اینترنتی از سایت های معتبر که 

دارای نماد اعتماد الکترونیکی است، استفاده کنند.

سرهنگ مرتضوی افزود: کلاهبردارای اینترنتی با مخاطب شناسی اقدام 
به عرضه الکترونیکی کالاهای به ظاهر زیبا و ارزان قیمت می کنند بر این 
اساس کاربران باید هنگام خرید، فاکتور و جعبه اصلی کالا را دریافت کنند 
و به یاد داشته باشند که سریال جعبه و نوع کالا یکی باشد تا اصالت کالا 

مشخص شود.
وی تصریح کرد: در خریدهای اینترنتی برخی مواقع تبلیغات غیرواقعی 
وجود دارد که در آنها هویت واقعی فروشنده و مکان وی مشخص نیست که 

کاربران با دقت کافی باید اصالت کالا را مد نظر قراردهند.

کلاهبرداران اینترنتی 
هنگام خریدهای 
نوروزی درکمین مردم 
هستند

رئیس پلیس فتا اصفهان:

خبر اول
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شهرستان

Isfahan News

مسـئول فوریت های پزشکی شهرستان 
اردسـتان گفت: پنج دسـتگاه آمبولانس 
شهرسـتان  پیش بیمارسـتانی  اورژانـس 
اردسـتان بـا قدمـت ۱۵ تا ۱۷ سـال نیاز 

بـه بازسـازی و بهسـازی دارند.
آمبولانس هـا از وسـایل نقلیـه ضـروری 
در امـر خدمت رسـانی و مأموریت هـای 
امداد اورژانس هسـتند که سـالم و به روز 
بـودن این خودروها بسـیار اهمیـت دارد.

فرسـوده  آمبولانس هـای  وجـود  قصـه 
از آن دسـته موضوعاتـی اسـت کـه در 
دفعـات متعـدد در کشـور و همچنیـن 
شـده  یـاد  آن  از  مختلـف  اسـتان های 
و در شهرسـتان اردسـتان نیـز چندیـن 
آمبولانس فرسـوده و قدیمـی وجود دارد 

کـه نیازمنـد بهسـازی می باشـند.
وجود نیروی انسـانی لازم در پایگاه های 
باعـث  پیش بیمارسـتانی  اورژانـس 
می شـود کـه خدمـات درمانـی خوبـی 
بـه بیمـاران و افـراد ارائـه شـود بنابراین 
بایـد در زمینـه جذب نیروی انسـانی نیز 

انجام شـود. اقداماتـی 
در شهرسـتان اردسـتان نیـز همچـون 
نیـروی  کمبـود  کشـور،  نقـاط  دیگـر 
انسـانی وجـود دارد و دو پایـگاه اورژانس 
پیش بیمارسـتانی در ایـن شهرسـتان به 
همیـن دلیـل در حالـت نیمه فعـال قـرار 

اسـت. گرفته 
جواد مطیعـی، رئیس اورژانس اردسـتان 
اظهـار کـرد: اورژانس پیش بیمارسـتانی 
اردسـتان دارای ۹ دسـتگاه  شهرسـتان 
آمبولانس اسـت کـه از این ۹ آمبولانس 
و  نـوع ۳۱۵  از  آمبولانـس  تعـداد سـه 
شـش آمبولانس دیگـر از نـوع بنز ۳۱۴ 

. هستند
وی افـزود: آمبولانس هـای بنـز ۳۱۴ در 
شهرسـتان اردسـتان قدمـت تقریبـاً ۱۵ 
تـا ۱۷ سـاله دارنـد کـه به دلیـل قدیمی 
و فرسـوده بـودن نیـاز بـه بازسـازی و 
بهسـازی دارنـد که شـاید ممکن اسـت 
چرخـه  از  بازسـازی  عـدم  صـورت  در 

امـدادی هـم خـارج شـوند.
از  خوشـبختانه  کـرد:  بیـان  مطیعـی 
بـا  فرسـوده  آمبولانـس   ۶ ایـن  بیـن 
آمبولانـس  یـک  اسـتان  حمایت هـای 
بازسـازی و بهسـازی شـده و در اختیـار 
اورژانـس ۱۱۵ شـهر زواره قـرار گرفتـه 
کـه هزینـه ایـن بازسـازی هـم از محل 
اعتبـارات اورژانـس اسـتان تأمین شـده 

اسـت.
مسـئول فوریت های پزشکی شهرستان 
پنـج  وجـود  بـه  اشـاره  بـا  اردسـتان 
آمبولانـس فرسـوده در شهرسـتان کـه 
نیاز به بازسـازی دارند، خاطرنشـان کرد: 
فرسـوده  آمبولانس هـای  از  یـک  هـر 
برای بازسـازی و تعمیر بـه اعتباری بالغ 
بـر ۲۵۰ میلیـون تومان نیـاز دارند که در 
این خصوص نیازمند حمایت مسـئولان 
شهرسـتانی و اسـتانی هسـتیم تا بتوانیم 

بازسـازی این هـا را هـم انجـام دهیـم.
سـال  دو  حـدود  از  شـد:  یـادآور  وی 
اورژانـس  پایـگاه  دو  بـرای  پیـش 
نیسـیان  و  زواره  پیش بیمارسـتانی 
آمبولانس هـای  دریافـت  درخواسـت 
جدیـد داده ایـم و از طریـق مسـئوولان 
شهرسـتانی از جمله نماینده شهرسـتان 
داده ایـم  انجـام  را  پیگیری هایـی  هـم 
امـا بـه طـور کلـی بـا توجـه بـه اینکه 
چرخـه  وارد  جدیـد  آمبولانس هـای 
کشـور نشـده به اردسـتان هـم تحویل 

نداده انـد.
مطیعـی در خصـوص نیـروی انسـانی 
کـرد:  تصریـح  اردسـتان،  اورژانـس 
پایـگاه  تعـداد هفـت  در حـال حاضـر 
در  پیش بیمارسـتانی  اورژانـس 
شهرسـتان وجـود دارد که از ایـن تعداد 
دو پایـگاه شـهراب و نیسـیان بـه علت 
صـورت  بـه  انسـانی  نیـروی  کمبـود 
نیمه فعـال هسـتند چـرا کـه هـر پایگاه 
ایـن دو  نیـرو دارد و  نیـاز بـه هشـت 

پایـگاه هـر کـدام دو نیـرو دارنـد.
مسـئول فوریت های پزشکی شهرستان 
اردسـتان بـا اشـاره بـه نیـاز بـه ده یـا 
دوازده نیـرو بـرای دو پایـگاه نیمه فعـال 
شهرسـتان، گفـت: تعداد پرسـنلی که در 
حـال حاضر در پایـگاه اورژانس شـیفت 
می دهنـد ۲۶ نیـروی ثابـت هسـتند که 
اسـتخدام اورژانس هسـتند و دوازده نیرو 
هـم به صـورت شـرکتی یا اضافـه کار با 

اورژانـس همـکاری دارند.

مسئول فوریت های پزشکی شهرستان 
اردستان:

ضرورت بهسازی 
آمبولانس های فرسوده 
اورژانس پیش بیمارستانی

خبر روز
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اصحـاب  گفـت:  اردسـتان  شهرسـتان  فرمانـدار 
رسـانه شهرسـتان اردسـتان نمره بالای ۸۰ را دارد 
و بـه عنـوان فرماندار اردسـتان آن را رصد می کنم 

و مسـئولان بایـد پاسـخگوی خبرنگاران باشـند.
سـیدمحمد هادی احمـدی طباء در جلسـه فضای 
مجـازی شهرسـتان اردسـتان اظهـار داشـت: از 

ابتـدا گفتیـم کـه دنبـال یـک اردسـتان با نشـاط 
هسـتیم و حدود ۸۵ درصـد از خبرنگاران و فضای 
رسـانه شهرسـتان هم راسـتا با فرمانداری و ادارات 
پیشـرفت  راسـتای  در  ایـن  و  می کننـد  حرکـت 

شهرسـتان اردسـتان موثراست.
وی افـزود: هم راسـتا بودن فضـای مجازی موجب 

شـادی و نشـاط اجتماعی نیز می شـود و این یک 
اتفـاق بسـیار خـوب اسـت و همچنیـن تولید خبر 
خوبـی از شهرسـتان اردسـتان در خبرگزاری هـای 
کشـور را شـاهد هسـتیم کـه جـای تشـکر دارد و 
از طرفـی خبرگزاری هـای رسـمی کشـور را هـر 
روز رصـد می کنیـم کـه هفتـه ای چنـد خبـر از 
شهرسـتان کار می کننـد و این جنبـه مثبت قضیه 
اسـت و رویکـرد خبـر را در شهرسـتان اردسـتان 

می بینم. مثبـت 
فرمانـدار شهرسـتان اردسـتان گفـت: در خبرهـا 
معمـولًا درد جامعـه هـم گفتـه می شـود و بـرای 
مـردم انعـکاس مثبتـی خواهـد داشـت در حالـی 
کـه ارتباط حاکمـان با مدیـران با اصحاب رسـانه 
کـم اسـت و ایـن یکـی از نقـاط ضعـف مدیـران 
شهرسـتان اردسـتان اسـت و ارتبـاط صمیمـی ما 
بـا جوانـان خیلی مهم اسـت و رسـانه ایـن کار را 

بـرای مـا راحـت کرده اسـت.
وی گفـت: در موضـوع خبـر بایـد بازپخـش خبـر 
مـا دو برابـر زمـان تولیـد خبرمـان باشـد و تکـرار 

و تلقیـن می توانـد در مـردم مؤثـر باشـد و اگـر 
بخواهیـم مؤثـر باشـد بایـد آن را تکـرار کنیـم و 
اردسـتان  شهرسـتان  در  فرهنگ سـازی  بـرای 

نیازمنـد تکـرار خبـر هسـتیم.
شهرسـتان  رسـانه  اصحـاب  داشـت:  ابـراز  وی 
اردسـتان نمـره بـالای ۸۰ را دارد و بـه عنـوان 
و  می کنـم  رصـد  را  آن  اردسـتان  فرمانـدار 
مسـئولان بایـد پاسـخگوی خبرنـگاران باشـند و 
همراهی هـای خوبی را شـاهد هسـتیم کـه این ها 

بـرای شهرسـتان اردسـتان مفیـد اسـت.
فرماندار اردسـتان افـزود: اگر فضـای مجازی این 
شهرسـتان و حوزه رسـانه بـه کمک بیاییـد مردم 
همـراه خواهنـد شـد و اتفـاق خوبـی کـه متصـور 
اسـت بـرای شهرسـتان انجـام می شـود و بعضـاً 
انتقاداتـی هـم وجـود دارد کـه آن هـم درسـت 
اسـت و این کمیته که امروز تشـکیل شـده اسـت 
می توانـد رونـد و خـط و مشـی را بـا همفکـری 
یکدیگـر و طبـق آن خـط و مشـی ادامـه مسـیر 
دهیـم و می توانیـم در مراسـمات آینـده همچـون 

مـاه رمضـان و نـوروز مؤثر باشـیم.
احمـدی طبـاء بـا بیـان اینکه بایـد تولیـد خبر در 
شهرسـتان اردسـتان انجام شـود، افزود: مردم باید 
از اخبار شهرسـتان اردسـتان اطلاع داشته باشند و 
حواشـی حوزه رسانه در شهرسـتان اردستان بسیار 
کم اسـت و خبرنـگاران ضمن رعایـت حریم افراد 
و مسـئولان می تواننـد انتقـاد کننـد و مسـئولان 

هـم نبایـد از انتقادها ناراحت شـوند.
وی افـزود: مسـئولان هـم کـه پاسـخگو هسـتند 
بایـد بیشـتر پاسـخگو باشـند و حوزه شـهری باید 
کنـد  بیشـتر  رسـانه  اصحـاب  بـا  را  ارتباطشـان 
نشـاط  بـه  نیـاز  و  نـوروز  آسـتانه  در  مخصوصـاً 
اجتماعـی داریـم و بایـد کارها توسـط شـهرداری 
گفتـه شـود و پاسـخ انتقادهـا هـم داده شـود تـا 
اصحـاب رسـانه آن را منعکس کننـد و چون همه 
باهم هسـتیم و سـوار بـر یک کشـتی می خواهیم 
شهرسـتان اردسـتان پیشـرفت کند و باید از مردم 
مدیریـت  در  را  ایده هـا  بتوانیـم  و  بگیریـد  ایـده 

شـهری از آن اسـتفاده کنیـم.

گزارش

فرماندار شهرستان اردستان اعلام کرد:

نمره ۸۰ فرماندار به خبرنگاران

حسین محمدصالحی در نطق میان دستور خود در جلسه مجلس شورای 
و  شهرستان ها  راه های  وضعیت  از  کلیپی  دادن  نشان  ضمن  اسلامی 
روستاهای حوزه انتخابیه اش پس از بارش برف اخیر بیان کرد: پس از 
بارش های سنگین برف در شهرستان های فریدن، فریدونشهر، چادگان 
و  کشور  بحران  ستاد  حمایت های  از  تشکر  ضمن  میاندشت  بوئین  و 
مساعدت های نیروهای هوانیروز ارتش جمهوری اسلامی، متاسفانه بیش 
از ۲۰ روز است که زندگی مردم با حجم بسیار برف با مشکل مواجه است.

نماینده مردم فریدن در مجلس شورای اسلامی تاکید کرد: ضرورت دارد 

در جهت تجهیزات راهداری ها، دهیاری ها و شهرداری های حوزه انتخابیه 
از سوی وزارت راه و کشور به صورت ویژه توجه شود. با وجود گستردگی 
منطقه سردسیر و قرار داشتن در مسیر اصلی چند استان، ایجاد پایگاه 

امدادرسانی هوایی، ضرورت دوچندان دارد.
سخت  ایام  در  کشاورزان  عمومی  حال  اینکه  بیان  با  محمدصالحی 
معاش خوب نیست و گهگاه مسئولان محترم ته مانده آرامش و اعصاب 
مازاد  محصولات  صادرات  از  کرد:  عنوان  می زنند،  را شخم  کشاورزان 
با اعمال تعرفه های سنگین حاصل  یا  سیب زمینی جلوگیری می کنند 

تلاش کشاورزان را بر باد دهند و می خواهند اسب سرکش گرانی را با 
دسترنج برزیگران درمانده مهار کنند. وی افزود: وزارت جهاد کشاورزی 
اما  کرد،  متوقف  را  زمینی  سیب  صادرات  الفور  فی  قبلی  اطلاع  بدون 
برای آغاز صادرات سیب زمینی بیش از ۲۰ روز است که مکاتبات آن 
در وزارت صمت در صندوق بی سرانجامی مانده است. نهاده های دامی، 
کود شیمیایی و سموم دفع آفات نباتی به مرور از چرخه تولید کشاورزی 
و دامداری حذف شد، لااقل چوب حراج بر آبگینه تولیداتشان نزنید که از 

سینه مجروحشان آه سرد و از زمین هایشان جز شراره درد بر نمی خیزد.

 نماینده مردم فریدن
در مجلس شورای اسلامی:

استفاده از کالابرگ 
اقتصادی موجب حذف 
دلالان می شود

بزرگ تریـن میـدان عرضـه دام غـرب اسـتان 
سـاخته  فریـدن  شهرسـتان  در  اصفهـان، 

. د می شـو
سـاخت بزرگتریـن میـدان عرضـه دام غـرب 
اسـتان در فریـدن به گـزارش مرکـز اصفهان؛ 
مختـار اسـفندیاری مدیـرکل امـور عشـایری 
اسـتان در جلسـه سـاماندهی و بهبـود کیفیـت 
کشـتارگاه فریـدن بـا اشـاره بـه قـرار گرفتـن 
و  غـرب  منطقـه  در  اسـتان  دام  سـوم  یـک 
جنـوب اسـتان گفـت: در تـلاش هسـتیم دو 

میـدان عرضـه دام در شهرسـتان های فریـدن 
و شـهرضا یـا سـمیرم احـداث شـود.

عزیزالـه عباسـی فرمانـدار فریدن هم با اشـاره 
در  دام  عرضـه  میـدان  احـداث  تصمیـم  بـه 
ایـن شهرسـتان بـرای حمایـت از دامـداران و 
کشـاورزان شهرسـتان های غرب اسـتان گفت: 
کشـتارگاه  و  دام  عرضـه  میـدان  احـداث  بـا 
کشـاورزان  مشـکلات  فریـدن؛  در  صنعتـی 
اسـتان  غـرب  شهرسـتان های  دامـداران  و 

می شـود. برطـرف 

کـه  بودجـه ای  گفـت:  آبـاد  نجـف  شـهردار 
بـود، حـدود  تعریـف شـده  بـرای سـال ۱۴۰۰ 
عمـده  بخـش  کـه  بـود  تومـان  میلیـارد   ۳۸۰
آن هزینه هـای جـاری شـهر بـود، بـا همراهـی 
اعضـای شـورای اسـلامی شـهر ایـن بودجه در 
بـه  و  افزایـش  سـال ۱۴۰۱ حـدود ۶۰ درصـد 

اسـت. رسـیده  تومـان  میلیـارد   ۶۰۰ حـدود 
ایمنـا: شـهردار نجـف آبـاد گفـت: بودجـه ای که 
بـود، حـدود  تعریـف شـده  بـرای سـال ۱۴۰۰ 
عمـده  بخـش  کـه  بـود  تومـان  میلیـارد   ۳۸۰
آن هزینه هـای جـاری شـهر بـود، بـا همراهـی 
اعضـای شـورای اسـلامی شـهر ایـن بودجه در 
بـه  و  افزایـش  سـال ۱۴۰۱ حـدود ۶۰ درصـد 

حـدود ۶۰۰ میلیـارد تومـان رسـیده اسـت.
عبدالرسـول امامـی تصریح کرد: در بودجه سـال 
از هزینه هـا صـرف  گذشـته حـدود ۷۰ درصـد 
فعالیت هـای جـاری و تنهـا ۳۰ درصـد در زمینه 
مباحـث عمرانـی می شـد، امـا در بودجـه سـال 
جـاری ایـن موضـوع برعکـس شـده. ۶۰ پروژه 
شـاخص و محله محـور بـا اعتباری بالـغ بر ۸۷۰ 

میلیـارد تومـان در هفتـه فرهنگـی نجف آبـاد به 
مناسـبت پنجـم اسـفند افتتـاح خواهد شـد.

امامـی با اشـاره به اینکـه پروژه کشـتارگاه جدید 
نجف آبـاد تاکنـون حـدود ۹۵ درصـد پیشـرفت 
فیزیکی داشـته و آمـاده افتتاح اسـت، گفت: این 
پـروژه مشـکلات عمـده ای داشـت کـه بعضـی 
از آن هـا برطـرف و بعضـی از مشـکلات هنـوز 
ادامـه دارد، همچنیـن وارداتـی بودن تأسیسـات 
دیگـر  جملـه  از  آن  دسترسـی  و  کشـتارگاه 

مشـکلات اسـت.
»ایسـنا« نیـز از نشسـت شـهردار نجـف آبـاد، 
ایـن مطالـب را بـه نقـل از شـهردار نجـف آبـاد 
بـرای زیباسـازی  آورده؛ »۱۴۰ میلیـارد تومـان 
و فضـای سـبز شـهر هزینـه شـده و در جریـان 
اجـرای پروژه هـای مختلـف هـم بیـش از ۴۷۰ 
میلیـارد تومـان صرف آزادسـازی حریـم طرح ها 
شـده اسـت. امسـال عملیات اجرایی بیش از ۱۰ 
پـروژه خدماتـی و عمرانـی بـا پیش بینـی اعتبار 
۶۰۰ میلیـارد تومـان در مناطـق مختلـف شـهر 

کلنـگ زنـی می شـود.«

فرمانـدار شهرسـتان برخوار با اشـاره بـه اتصال حلقه اشـتغال و تحصیل گفت: 
صنعتگـران ابتـدا نیازسـنجی کننـد و از دانشـگاه بخواهنـد کـه تخصص های 

مـورد نیـاز آنها را به دانشـجویان آمـوزش دهند.
بـه گزارش خبرگزاری فـارس از برخوار، محمدرضا قربانی فرماندار شهرسـتان 
برخـوار در همایـش »دانشـگاه و صنعت، تحصیل و اشـتغال« که در دانشـگاه 
آزاد دولـت آبـاد برگـزار شـد بـا اشـاره به تعریـف علـم و صنعت، اظهـار کرد: 
صنعـت شـامل علـم هـم می شـود، زیـرا در صنعـت به صـورت تجربـی علـم 
آموختـه می شـود کـه ایـن علـم تجربـی بایـد بـا علم کلاسـیک دانشـگاهی 

نیـز ترکیب شـود.
وی افـزود: متاسـفانه علم آموزی در دانشـگاه ها در بسـیاری از مـوارد کاربردی 

نبـوده و تطابقـی بیـن علم دانشـگاهی و صنعت روز ما وجود نداشـته اسـت.
داده می شـود  آمـوزش  دانشـگاه ها  تاکیـد کـرد: چیزهایـی کـه در  قربانـی 
در صنعـت بازخـورد و بهـره وری پایینـی دارد و همیـن امـر موجـب افزایـش 

هزینه هـا خواهـد شـد.
فرمانـدار شهرسـتان برخـوار بـا اشـاره بـه رشـد فزاینـده علـم و نیـاز بـه 

بروزرسـانی آن، عنـوان کـرد: بـه نظـر می رسـد در راسـتای حل این مشـکل 
»بومی سـازی« گزینه مناسـبی اسـت، به عبارتـی صنعتگران ابتدا نیازسـنجی 
بـه  را  آنهـا  نیـاز  مـورد  تخصص هـای  کـه  بخواهنـد  دانشـگاه  از  و  کننـد 

دانشـجویان آمـوزش دهنـد.
وی خاطرنشـان کـرد: صنایـع می تواننـد بـا اعـزام نیروهـای متخصـص خود 
بـه دانشـگاه برای آموزش نسـل جـوان و ترکیب مناسـب اشـتغال و تحصیل 
گام هـای موثـری بردارنـد و اینگونـه بتوانند با اتصـال حلقه مفقوده اشـتغال و 

تحصیـل موجـب روابـط متقابل دانشـگاه و صنعت شـوند.
قربانـی تصریـح کرد: ایـن رویکرد علاوه بـر اینکه موجب کاهـش هزینه ها و 
جلوگیری از اتلاف وقت در عرصه تولید و دانشـگاه می شـود، به حل مشـکل 

اشـتغال جوانـان نیز کمک فزاینـده ای خواهد کرد.
فرمانـدار شهرسـتان برخـوار در پایـان اظهـار کـرد: برگـزاری کارگروه هـا و 
کمیسـیون های ماهانه در راسـتای نیازسـنجی صنعتگران و اسـتفاده از طرح ها 
و رسـاله های دانشـجویان در زمینـه رشـد صنعـت و همچنیـن اسـتفاده از 
تجـارب صنعتگـران در دانشـگاه می توانـد در این زمینه کارسـاز و مؤثر باشـد.

فرمانـده انتظامـی شهرسـتان نجـف آبـاد گفـت: هـزار 
و سـیصد و هشـتاد لیتـر گازوئیـل قاچـاق بـه ارزش 
۲۷ میلیـون تومـان در بازرسـی مأمـوران انتظامـی این 

شهرسـتان از یـک دسـتگاه کامیـون کشـف شـد.
پلیـس: فرمانـده انتظامـی شهرسـتان نجف آبـاد گفت: 
هزار و سـیصد و هشـتاد لیتـر گازوئیل قاچاق بـه ارزش 

۲۷ میلیـون تومـان در بازرسـی مأمـوران انتظامـی این 
شهرسـتان از یـک دسـتگاه کامیون کشـف شـد.

سـرهنگ میثـم گوهری آرانی بیان داشـت: در راسـتای 
اجـرای طرح مبـارزه با قاچاق سـوخت، مأموران گشـت 
انتظامـی ایـن شهرسـتان هنگام گشـت زنی در سـطح 
حوزه اسـتحفاظی به یک دسـتگاه کامیون مشـکوک و 

در بازرسـی از آن، گازوئیـل قاچاق کشـف کردند.
گوهـری در خبـری دیگر از تـداوم اجرای طـرح ذوالفقار 
در ایـن شهرسـتان و دسـتگیری سـی و هفت سـارق و 
کشـف پنجـاه و هشـت فقـره انـواع سـرقت، بـه همراه 
کشـف ۴ دسـتگاه خـودرو و ۴ دسـتگاه موتورسـیکلت 

مسـروقه خبر داد.

فرماندار فریدن خبر داد:

ساخت بزرگترین میدان عرضه دام غرب استان

شهردار نجف آباد:

رشد ۶۰ درصدی بودجه شهرداری

فرماندار شهرستان برخوار اظهار داشت:

آموزش تخصصی دانشجویان متناسب با نیاز صنعتگران باشد

رئیـس شـبکه دامپزشـکی شهرسـتان شـهرضا اظهار 
نمـود: برگـزاری چنیـن کلاس هایی و آشـنایی هرچه 
بیشـتر عمـوم مـردم و دامداران بـا بیماری هـای دامی 
واگیـر و مشـترک بین انسـان و دام از جمله بروسـلوز، 
بسـیار حائز اهمیـت بوده و نقش مهمی در پیشـگیری 
و مقابلـه بـا ایـن بیماری ها در سـطح شهرسـتان دارد.

دکتـر حمیـد رئیـس زاده )رئیس شـبکه( بـا اعلام این 
خبـر گفـت: کلاس آموزشـی آشـنایی بـا بیماری های 
بروسـلوز و لمپـی اسـکین توسـط شـبکه دامپزشـکی 
برگـزار  سیدالشـهداء  حسـینیه  محـل  در  شهرسـتان 

گردید.

ایمانیـان  وی افـزود: درایـن کلاس آموزشـی دکتـر 
کارشـناس شـبکه، از عوامـل ایجـاد کننـده بیمـاری، 
پیشـگیری  روش هـای  و  انتشـار  و  انتقـال  راه هـای 

مطالبـی را بـرای حضـار بیـان نمـود.
رئیس شـبکه دامپزشـکی شهرستان شـهرضا در پایان 
گفـت: برگـزاری چنیـن کلاس هایی و آشـنایی هرچه 
بیشـترعموم مـردم و دامـداران بـا بیماری هـای دامـی 
واگیـر و مشـترک بیـن انسـان و دام از جمله تب مالت 
)بروسـلوز(، بسـیار حائـز اهمیـت بوده و نقـش مهمی 
در پیشـگیری و مقابلـه بـا ایـن بیماری هـا در سـطح 

شهرسـتان دارد.

در راستای آگاهی بخشی؛

برگزاری کلاس آموزشی آشنایی با بیماری های بروسلوز و لمپی اسکین

فرمانده انتظامی شهرستان نجف آباد خبر داد:

کشف ۲۷ میلیون تومان گازوئیل قاچاق

فرماندار سـمیرم گفت: بـرق و مخابرات 
چهـار شـهر در این شهرسـتان بـه دلیل 
بـرف همچنـان قطـع اسـت و  بـارش 
در حـال بازگشـایی راه هـای دسترسـی 
بـرای رفع مشـکل دکل هـای مخابراتی 

. هستیم
مـراد الیاس پـور دربـاره آخرین وضعیت 
شهرسـتان سـمیرم در پی بارش سنگین 
بـرف هفتـه گذشـته، اظهار داشـت: هم 
و  شـهری  راه هـای  تمامـی  اینـک 

روسـتایی شهرسـتان بـاز اسـت.
وی بـا بیـان اینکـه بـرای وصل شـدن 

شهرسـتان  شـهرهای  برخـی  تلفـن 
مشـکلاتی داریـم، ادامـه داد: بـه دلیـل 
بـارش بـرف بـالای ۲ متـر در ارتفاعات 
دسترسـی بـه دکل هـای مخابراتـی بـا 
دشـواری هایی همـراه اسـت و باید برای 
دسترسـی بـه دکل هـا ابتـدا مسـیرهای 
مربـوط بـه مناطـق مرتفع را بازگشـایی 

و سـپس مشـکل را برطـرف کننـد.
فرماندار سـمیرم خاطرنشـان کرد: اکنون 
چهـار شـهر شهرسـتان قطعـی بـرق و 
مخابـرات دارنـد کـه تـلاش می کنیم با 
بازگشـایی راه ها و دسترسـی به دکل ها، 

مشـکل بر طرف شـود.
الیـاس پور بـا بیـان اینکه بـرآورد ریالی 
از میـزان خسـارت حـوادث جـوی اخیـر 
در شهرسـتان نداریم، گفـت: حدود ۲۰۰ 
واحـد مسـکونی در شـهرها و تعـدادی 
بخـش  و  پادنـا  بخـش  در  روسـتاها  از 
مرکزی خسـارت دیدند که کارشناسـان 
ادارات بنیـاد مسـکن و راه و شهرسـازی 
میـزان  بـرآورد  و  بررسـی  حـال  در 

هسـتند. خسـارت ها 

فرماندار سمیرم:

مسدود بودن راه دسترسی به دکل های مخابراتی
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As announced by Iran’s deputy 
agriculture minister, 25,000 hec-
tares of land are under green-
house cultivation in the country.
Emphasizing the necessity of de-
veloping greenhouse cultivation 
in the country, Mohammad-Me-
hdi Boroumand, the deputy agri-
culture minister for horticulture 
affairs, stated that now the area 
of greenhouses has increased to 
25,000 hectares and by using 
the capacities of the private sec-
tor and the government, efforts 
are being made to make policies 
in this area towards the creation 
of large-scale greenhouses.
Saying that the country was 
dependent to build structures 
for the establishment of green-
houses, he underlined, “At the 
present time, we can provide the 
knowledge and technique in this 
due to other countries.”
In recent years, the water crisis 
has caused serious challenges 
in Iran’s agriculture sector.

To solve this problem, several 
solutions, including the imple-
mentation of pressurized irri-
gation project and greenhouse 
cultivation, have been empha-
sized by experts and officials in 
this sector.
Iranian Agriculture Ministry’s 
Greenhouse Development Pro-
gram is one of the priority pro-
jects of this ministry which aims 
at increasing productivity, effi-
ciency, and water consumption 
management in the agriculture 
sector.
The program was approved in 
the Iranian calendar year 1395 
(ended on March 20, 2017) un-
der the framework of the Nation-
al Resistance Economy Plan.
The development of the coun-
try’s agricultural parks and 
greenhouses not only is going 
to create new job opportunities 
but also increases the country’s 
non-oil exports and helps pre-
serve the environment and the 

national water and soil resourc-
es.
Due to the growing need of the 
market for flowers and orna-
mental plants, as well as off-sea-
son vegetables and summer 
crops, greenhouse cultivation 
has become one of the most 
profitable agricultural sectors 
today.
Cultivation in the controlled 
space of the greenhouse will 
have an average of 10 times 
higher yield per unit area than 
outdoor cultivation due to suit-
able environmental conditions.
For example, in the case of cu-
cumber, each square meter in 
the greenhouse will have a pro-
duction capacity of 20 kilograms 
of cucumber, while compared to 
outdoor production, the produc-
tion capacity of one square me-
ter of arable land will be much 
lower and about two kilograms.
Significant reduction in water 
consumption in modern green-

houses is in fact the major ad-
vantage of greenhouse cultiva-
tion.
In greenhouse cultivation, due 
to the closed environment, wa-
ter loss through various evapo-
ration ways is greatly reduced. 
Also, through mechanized 
irrigation methods such as ir-
rigation canvas and irrigation 
tape, water consumption is min-
imized.
Increased control over pests, 
weeds and diseases is the other 
advantage of greenhouse culti-
vation.
In greenhouse cultivation, due to 
accurate monitoring and control 
of pests and diseases, especial-
ly the use of biological control 
methods and a sharp reduction 
in the use of chemical pesti-
cides, we will see an increase in 
product quality, that will lead to 
the popularity of the product in 
the market and increase export 
capability.
As a result, along with preserv-
ing the soil and environment, we 
will see good foreign currency 
income.
The director of the Agriculture 
Ministry’s Greenhouse Devel-
opment Program has previous-
ly stated that 3,200 hectares of 
greenhouses is targeted to be 
established in the country in the 
current Iranian calendar year 
(ends on March 20).
Darioush Salempour said that 
according to the plans and 
coordination made with the 
agriculture departments of the 
provinces, 3,200 hectares of 
greenhouses will be created in 

the country, and 686 hectares 
will be improved and renovated 
this year.
Greenhouse development in 
each of the provinces will be 
done based on climatic condi-
tions and capacities, infrastruc-
ture for access to facilities, man-
power status, proximity to the 
target consumer market and ex-
port markets, population, devel-
opment history and investment 
in this field, he further explained.
This year, based on the plans 
and also the mentioned factors, 
provinces such as Sistan-Bal-
uchestan, Fars, Kerman (south 
of the province), Tehran, East 
Azarbaijan, Ardebil, Bushehr, 
Khorasan Razavi, Hormozgan, 
Yazd and Isfahan will be given 
priority in the development of 
greenhouses, the official added.
The director of the Agriculture 
Ministry’s Greenhouse Devel-
opment Program further un-
derlined that despite economic 
conditions caused by the coro-
navirus pandemic, sanctions 
against the country, and limited 
credit facilities, 1,510 hectares 
of new greenhouses, equivalent 
to 50 percent of the develop-
ment goal, was established, and 
597 hectares of greenhouses, 
equivalent to 86 percent of the 
notified plan, was renovated in 
the past year.
“We try to achieve the maximum 
goals set in the greenhouse sec-
tor this year by coordinating 
with the provinces, allocating 
timely and cheap facilities and 
providing incentives”, the offi-
cial added.

25,000 hectares of land under greenhouse cultivation in Iran

Tehran prepared to 
host 3+3 South Cau-
casus meeting
The Iranian foreign minister has 
said Tehran is ready to hold a for-
eign ministerial conference within 
the framework a 3+3 group, which 
includes three southern Caucasus 
nations of Azerbaijan, Armenia, 
and Georgia and their three neigh-
bors, Russia, Iran and Turkey.
The comments were made by 
Hossein Amir Abdollahian at a 
meeting with Alexander Grushko, 
the deputy foreign minister of 
Russia, late on Monday in Tehran.
Emphasizing the significance of 
expanding regional cooperation, 
the top Iranian diplomat said Teh-
ran has invariably signaled read-
iness to contribute to mediating 
the long-running dispute between 
Armenia and Azerbaijan, two es-
tranged neighbors.
Iran was one of the states advo-
cating formation of a 3+3 group 
as part of its foreign policy of han-
dling regional concerns, disputes, 
and challenges.
The Iranian foreign minister fur-
ther stressed the significance of 
fostering bilateral and regional 
collaboration between the Islamic 
Republic and the Russian Feder-
ation.
Grushko, for his part, was in favor 
of stepping up bilateral, regional, 
and global collaboration between 
the two all-weather friends.
Officials from both Russia and 
Iran have often reaffirmed their 
commitment to strengthening 
bilateral ties. With the vast ar-
ray of capabilities that each side 
possesses, they have expressed 
optimism that the goal would be 
achieved despite any obstacles 
that the two countries may en-
counter.
“Tehran, Moscow to boost collab-
oration, combat unilateralism”
Also, during a meeting on Mon-
day between Iranian Deputy For-
eign Minister Ali Bagheri Kani 
and Russia’s Grushko, the sides 
discussed a variety of topics, in-
cluding the conflict in Ukraine, the 
status of Afghanistan, the Syrian 
issue, as well as the events in 
Central Asia and the Caucasus.
To protect regional peace and 
security and advance multilateral-
ism, Bagheri Kani urged Iran and 
Moscow to work together more 
closely.
To defend their respective nation-
al interests and against discrim-
inatory and unilateral actions, 
Bagheri Kani suggested, it is nec-
essary the two nations continue 
collaboration with other sovereign 
states.
For his part, the Russian diplomat 
emphasized the need to foster 
multilateralism in the international 
community and collaboration be-
tween sovereign nations.
He argued interactions between 
countries around the world must 
be based on laws and regulations 
and condemned Western powers 
for misusing freedom, democra-
cy, and human rights.

----------------------------------------------------

Ayatollah Jannati 
re-elected Assembly 
of Experts chairman
Ayatollah Ahmad Jannati was 
re-elected on Tuesday as chair-
man of the Assembly of Experts.
Simultaneously, Jannati holds 
the chairmanship of the oversight 
Guardian Council.
During the Tuesday meeting of the 
clerical assembly, Seyed Ebrahim 
Raisi and Seyed Hashem Hosseini 
Bushehri were also elected as the 
body’s first and second deputy 
chairmen respectively.
The dignified body appoints and 
supervises the operations of Is-
lamic Revolution’s Leader.
The assembly’s 88 members are 
directly elected by the public for 
an eight-year tenure. It holds a 
meeting biannually to elect a new 
chairman.

Russian envoy 
rules out Borrell as-
sessment of JCPOA 
negotiations

The Russian representative to 
the Vienna-based internation-
al bodies is at odds with the 
statement made by the EU’s 
foreign policy chief Josep 
Borrell that the JCPOA cannot 
move forward at this time, pin-
ning the blame on the West for 
the hiatus in negotiations.
Mikhail Ulyanov opposed 
such a stance that Iran walked 
away from the talks, saying 
the Western powers failed to 
show political will to conclude 
the talks. “No, it is possible, 
provided that all participants in 
the #ViennaTalks on #JCPOA 
have the relevant political will,” 
Ulyanov stated in a tweet on 
Tuesday.  “No, it is possible, 
provided that all participants 
in the Vienna Talks on JCPOA 
have the relevant political will. 
Unfortunately, this is not the 
case in point now. Some par-
ticipants invent artificial obsta-
cles,” he tweeted. 
Moreover, he cited a Western 
media report claiming that Iran 
had enriched uranium to levels 
greater than 60% purity and 
said that 84% enrichment is 
not now illegal. He replied, “It 
would have been prohibited if 
the JCPOA had fully gone into 
effect. So, the participants in 
the ViennaTalks should decide 
what their preference is.”
Behrouz Kamalvandi, the 
spokesman for the Atomic 
Energy Organization of Iran 
(AEOI), has firmly denied an 
allegation in Western media 
that Tehran had enriched ura-
nium over a purity level of 
60%, asserting that the coun-
try’s nuclear facilities have 
never breached that level. 
The diplomat from Russia 
had stated in a tweet on Mon-
day that using threat rhetoric 
against Iran would not be ef-
fective.
----------------------------------------------------

Scoop by Irani-
an outlet disrupts 
schedule of Pom-
peo trip to Israel
The Iranian Fars News Agency 
has reveals that it disrupted the 
trip schedule of former U.S. 
secretary of state Mike Pom-
peo to the occupied Palestine.
Following the disclosure of 
details of Pompeo’s secret 
travel plans with high-ranking 
officials of the Israeli regime, 
the U.S. Regional Security Of-
fice (RSO) made changes to 
certain protocols including the 
official welcoming ceremony.
Before revealing the details of 
the meeting, all the plans were 
supposed to be done in secret 
and no one would be informed 
about them but after the pub-
lication of three news reports 
in a row, Pompeo’s protection 
team was forced to cancel the 
welcoming ceremony. 
An informed source told Fars 
that the director of the execu-
tive affairs of Pompeo’s office 
had said that he became very 
angry at the disclosure of his 
trip’s details by an Iranian me-
dia outlet, experiencing a nerv-
ous tic for a few moments.
However, he decided to travel 
after receiving consultation 
from the RSO.  
Pompeo, a culprit in the assas-
sination of Iran’s Lieutenant 
General Qassem Soleimani, 
traveled to the occupied Pal-
estine to hold talks with the 
Israeli officials.

The Central Bank of Iran (CBI)’s center 
for the exchange of currency and gold 
was officially launched on Tuesday in 
a ceremony attended by the bank’s of-
ficials, the CBI portal reported.
As reported, CBI’s currency and gold 
exchange center will have several 
trading halls for the exchange and 

supply of foreign currency and gold, 
however, in the first phase only two 
halls including the Services Currency 
Hall and the Remittance Hall will be 
opened and start operating.
Establishing exchange rate authority, 
increasing the volume of official trans-
actions, and facilitating access to for-

eign currency and gold are among the 
most important goals of Iran’s foreign 
currency and gold exchange center.
Bank Melli Iran plays a central role in 
the implementation of the new for-
eign exchange policy, Amir Hamouni, 
the project manager of the gold and 
currency exchange center, said at the 
opening ceremony.
“In the first stage, the work will begin 
with Bank Melli Iran, and later, ex-
change offices and other banks will 
also be connected to the system.”
According to CBI, the foreign currency 
that is offered in this exchange will be 
provided through the exports of petro-
chemicals, copper, mining products, 
steel, oil products, bitumen, and other 
commodities.
Earlier on Monday, CBI Governor Mo-
hammad-Reza Farzin announced that 
the center is opened with the aim of 
controlling market fluctuations and 
determining the rates based on the 
economic realities of the country.
“Unfortunately, the current rate in the 

market is not the rate expected and 
accepted by us in the central bank”, 
the official lamented, adding that 
the rate that will be discovered and 
announced in this center will be the 
base rate and pricing reference in the 
market.
“During the recent months, the cen-
tral bank has tried to provide enough 
foreign currency for all the real needs 
of the country, according to this, in 
the current year, the currency provid-
ed in the NIMA System (domestic Fo-
rex Management Integrated System) 
for importing all the goods needed 
by the country has risen 48 percent 
compared to last year”, Farzin further 
stated.
Saying that in the current situation, 
the central bank will try to use all the 
past experiences in the field of cur-
rency, the CBI governor emphasized: 
“The use of past experiences is to 
minimize currency fluctuations, and 
God willing, we will see stability in 
the currency market.”

CBI launches currency, gold exchange center

Head of the Iran Chamber of Com-
merce, Industries, Mines and Agri-
culture (ICCIMA) Research Center 
has said the national budget bill for 
the next Iranian calendar year 1402 
(starts on March 21) is going to exac-
erbate the inflationary stagnation that 

the country’s economy is currently 
facing.
Speaking at a meeting of the heads of 
ICCIMA’s specialized committees on 
Tuesday, Mohammad Ghasemi said 
Iran’s economy is in a situation of 
inflationary stagnation and the pre-

pared budget for the next year is go-
ing to aggravate this condition even 
more, the ICCIMA portal reported.
“The same thing happened in [the 
Iranian calendar year] 1400 [ended 
on March 20, 2022] and the budget 
that was proposed and executed for 
[the year] 1401,” Ghasemi regretted.
Ghasemi stated that the budgeting 
system in Iran is such that the ex-
penses are calculated first and then 
incomes are foreseen based on those 
expenses.
“In Iran, tax revenues are one of 
the income sources that are taken 
into account in the conditions of de-
creasing oil revenues. But it should 
be noted that taxes cannot be easily 
increased when the country is facing 
recession,” he added.
According to the head of the ICCI-
MA Research Center, removing tax 

exemptions is also another measure 
that the government considers for 
increasing its revenues, and the Iran 
Chamber has tried as much as possi-
ble to confront this trend.
Earlier this month, Qasemi had said 
that the current problems in Iran’s 
economy and the issues related to re-
gional development have created the 
necessity for changing the country’s 
economic strategies.
“Iran’s approach towards regional 
development in the old ways is not 
effective anymore. We should be able 
to define our regional development in 
terms of the international system. In 
the framework of what we are going 
to do in the international economic 
system, we must design a model of 
regional development linked to the 
international economic system,” the 
official stressed.

Next year’s budget bill to intensify inflationary stagnation: ICCIMA research
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TEDPIX, the main index of Tehran 
Stock Exchange (TSE), gained 
65,154 points to 1.659 million on 
Tuesday.
As reported, over 16.795 billion 
securities worth 98.602 trillion 
rials (about $246.5 million) were 
traded at the TSE.

TSE is one of the four Iranian stock 
exchanges, and the most impor-
tant one. The other three ones are 
Iran Mercantile Exchange (IME), 
Iran Energy Exchange (IREN-
EX), and Iran’s over-the-counter 
(OTC) market, known as Iran Fara 
Bourse (IFB).

TEDPIX rises 
65,000 points 
on Tuesday

Relocation of Iran 
International is 
division of labor 
among spy servic-
es
The spokesperson for Iran’s 
foreign ministry has said that 
the relocation of a terrorist 
TV channel, known as “Iran 
International”, from Britain to 
the United States is the result 
of a collaboration between the 
intelligence services of many 
countries that are funding the 
hostile network. Nasser Ka-
naani made the comments on 
Tuesday following announce-
ment by the Saudi-funded 
channel that it has transferred 
its broadcasts to Washing-
ton as a result of purported 
threats from Tehran against its 
personnel in London. Speak-
ing with Tasnim, he stressed 
that “the developments of the 
terrorist pseudo-media show 
that the channel is funded and 
handled by the intelligence 
agencies of several countries, 
including Britain.”
“The story about the transfer 
of this network from Britain 
to the United States is a new 
puppetry and theatrical meas-
ure as well as the division of 
labor between the intelligence 
services of several countries,” 
Kanaani noted.
Kanaani went on to say that 
the network offers a platform 
to known members of terror-
ist and separatist groups and 
functions as a “operational 
and even training arm” to in-
cite and fuel riots, unrest, and 
anti-security operations inside 
Iran.
“For this reason and based on 
reliable examples and docu-
ments, the pseudo-media has 
been classified as a terrorist 
entity,” he stated. The spokes-
man said Iran International, 
together with its overt and 
covert sponsors, has legal, 
judicial, and international re-
sponsibility for the channel’s 
involvement in fanning the 
embers of recent disturbanc-
es throughout the Islamic 
Republic.
Iran, he said, will keep pursu-
ing charges against the televi-
sion network.
With regards to the terrorist, 
separatist, and anti-Iran ef-
forts of the channel, Kanaani 
stated, “We feel that the net-
work’s relocation from Lon-
don to the U.S. does not de-
crease the responsibilities of 
the governments backing and 
hosting the quasi-media, no-
tably the British government.”
“Undoubtedly, the Islamic 
Republic reserves all rights 
for further follow-ups and 
will take necessary steps,” he 
added, advising the U.S. ad-
ministration to think about its 
obligations under internation-
al law in sponsoring a violent 
and terrorist pseudo-media.
Iran International TV was es-
tablished in London in 2017 
as part of a propaganda op-
eration against the Islamic 
Republic establishment.
In breach of UK media laws, 
it has been openly supporting 
monarchists, the notorious 
Mujahedin Khalq Organization 
(MKO), and most crucially, 
separatist terrorists.
Many anti-Iran TV networks 
are based in London, includ-
ing Iran International, Manoto, 
and BBC Persian.
During the most recent wave 
of unrest, such networks aired 
a constant stream of false in-
formation, inciting the Iranian 
youth to join the rioters.

Do Strawberries Have 
Any Skin Benefits?

By: PARISA JAMADI
Source: https://www.healthline.com/health/beauty-skin-care/strawberry-skin-benefits#takeaway

Strawberries are really good for you. 
In fact, strawberries may offer numer-
ous health benefits, including anti-in-
flammatory benefits for you and your 
skin. They’re also good for your overall 
health.
In particular, strawberries contain an-
tioxidants known as polyphenols, as 
well as vitamins and minerals such as:
• vitamin C
• manganese
• potassium
• folate
General skin care
Strawberries contain vitamin C. The 
stable, water-soluble version of this 
vitamin known as sodium ascorbyl 
phosphate (SAP) is known to brighten 
skin.
Acne
Since strawberries are high in vitamin 
C, and vitamin C is known for its an-
ti-inflammatory qualities, it’s possible 
that strawberries could help reduce 
some of the inflammation associated 
with acne. 
Topical vs. eating
You don’t have to choose between eat-
ing strawberries or applying products 
containing strawberries to your skin to 
reap the benefits. You can do both. 
Eating strawberries means that you’re 

consuming all those healthy vitamins 
and minerals that help you fight off ox-
idative stress and inflammation.
Meanwhile, using topical products 
containing strawberries on your skin 
may help you counteract the effects of 
aging. 
But there isn’t much scientific evi-
dence to support the idea that applying 
strawberries topically will drastically 
improve your skin. 
Other benefits
If strawberries were just good for your 
skin, that might be persuasive enough. 
But strawberries also have numerous 
other demonstrated health benefits 
when eaten. For example:
• They contain compounds called an-
thocyanins, which contribute to their 
vibrant color. These provide numerous 
benefits, including improving your 
blood lipid profile and decreasing your 
risk of developing heart disease.
• They contain lots of phenolic antioxi-
dants, which may help prevent certain 
kinds of cancer.
• They seem to help modify your body’s 
digestion of sucrose, which may help 
prevent type 2 diabetes.
Ways to use it
You’re probably familiar with strawber-
ry ice cream, strawberry pie, and other 

delicious desserts containing this ru-
by-red fruit. But a growing number of 
skin products now contain strawberry 
or strawberry extract.
Here are some ways your skin can ben-
efit from strawberries.
Strawberry face mask
Some people prefer to grab a contain-
er of strawberries from the fridge and 
make their own face mask, typically by 
mashing up the strawberries and mix-
ing them with yogurt or honey. Some 
may prefer to mix in milk or cream. Be 
sure to rinse thoroughly after you ap-
ply your mask.
While there’s no harm in trying this 
DIY face mask, don’t expect drastic 

results. More research is necessary to 
determine if strawberries applied topi-
cally really have any benefit to the skin.
Strawberry juice
Vitamin C, antioxidants, and fiber. 
What’s not to love? You can reap all 
these benefits from gulping down a 
glass of strawberry juice. 
Strawberry scrubs
By mixing up some mashed strawber-
ries and some sugar, you can create a 
pretty good facial scrub right in your 
own kitchen. You can also try adding a 
bit of coconut oil or olive oil to make it 
a little smoother. 
For those with sensitive skin, be aware 
that sugar exfoliants can be harsh on 

the skin, leading to irritation and in-
flammation. 
The bottom line
You almost can’t go wrong with straw-
berries. 
They may help:
• improve the appearance of your com-
plexion
• improve your heart health
• lower your cholesterol levels
• reduce your chances of developing 
type 2 diabetes
• reduce your risk of cancer
Try finding some ways to incorporate 
strawberries into your diet on a regular 
basis. You might also give strawber-
ry-infused skin care products a try.

During the past Iranian calendar 
week (ended on Friday), Iran Mer-
cantile Exchange (IME) witnessed 
trade of 2,018,658 tons of com-
modities and 8,106 vehicles with 
a total trading value of nearly $800 
million on its physical market, post-
ing growth of 5.68 percent in value 
of trades compared to the figure of 
the previous week.
As reported by the IME’s Public Re-
lations and International Affairs De-
partment, the exchange saw on its 
metals and minerals trading floor 
trade of 1,575,264 tons of com-
modities valued at more than $537 
million.
On this floor the IME sold 1,020,479 
tons of cement, 320,000 tons of 
iron ore, 186,807 tons of steel, 
29,400 tons of sponge iron, 10,375 
tons of aluminum, 7,052 tons of 
copper, 1,900 tons of zinc, 190 tons 
of molybdenum concentrate and 
8,106 vehicles.

Furthermore, the IME witnessed on 
both domestic and export rings of 
its oil and petrochemical trading 
floor 439,689 tons of commodities 
worth more than $258 million.
Commodities traded on this floor 
included 120,875 tons of bitu-
men, 108,592 tons of polymeric 
products, 97,000 tons of vacuum 
bottom, 56,000 tons of lube cut, 
38,145 tons of chemicals, 13,800 
tons of sulfur, 6,272 tons of base 
oil, 500 tons of petroleum products, 
200 tons of insulation and 190 tons 
of feedstocks.
The IME also traded within the same 
week 5,696 tons of commodities on 
its side market.
IME is one of the four major stock 
markets of Iran, the other three 
markets are Tehran Stock Exchange 
(TSE), Iran’s over-the-counter 
(OTC) market known also as Iran 
Fara Bourse (IFB), and Iran Energy 
Exchange (IRENEX).

Commodities worth nearly $800m
traded at IME in a week

The director of the Iran Chamber of 
Commerce, Industries, Mines and Ag-
riculture (ICCIMA)’s biannual water 
economy conference said the most im-
portant measure for managing the water 
crisis in Iran is to pay special attention 
to water reallocation.
Speaking at the conference on Tuesday, 
Abbas Keshavarz, who is the deputy 
head of the ICCIMA’s National Center for 

Agriculture and Water Research, under-
lined the importance and necessity of 
paying attention to the water economy.
Emphasizing that the main focus and 
slogan of this year’s conference is “real-
location”, Keshavarz said: “The first step 
and the most necessary way to manage 
this mega-challenge is reallocation.”
The biannual conference on the water 
economy is held by ICCIMA in collab-

oration with the agriculture and energy 
ministries.
Water reallocation is the transfer of use 
rights between users who have been 
allocated a certain amount of water 
(through formal water use rights or en-
titlements, or informal arrangements) 
after it has been determined the initial 
allocation is physically impossible, or 
socioeconomically unfavorable.

Reallocation, most essential way
to manage water crisis in Iran
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معـاون هماهنگـی امـور اقتصـادی 
اسـتانداری اصفهـان گفـت: کارگـو 
ترمینـال )پایانه بار هوایـی( فرودگاه 
شـهید بهشـتی اسـتان، ظرفیـت 
بزرگـی اسـت که مـورد غفلـت قرار 
گرفتـه اسـت و بایـد از ظرفیـت آن 

بخوبـی اسـتفاده کنیـم.
پایانـه بـار هوایـی )کارگـو ترمینال( 
شـهید  بین المللـی  فـرودگاه 
بهشـتی اصفهـان، شـهریور سـال 
۹۸ بـه بهره بـرداری رسـید. ایـن 
پایانـه بـا ظرفیـت صـادرات حـدود 
۷۰ تُـن بـار در هفتـه در زمینـی بـه 
مسـاحت بیـش از ۲ هـزار مترمربـع 
بـا اعتبـار بیـش از یـک میلیـارد و 
۲۰۰ میلیـون تومان توسـط اتحادیه 
تولید و صادرکنندگان میوه اصفهان 

احـداث شـده اسـت.
بـه گـزارش ایرنـا، امیررضـا نقـش، 
در جلسـه کارگـو ترمینال فـرودگاه 
در اسـتانداری اصفهـان افـزود: باید 
شـرایطی فراهم کنیم تا از توانمندی 
و ظرفیت هایـی که بعضـی از آنها در 
اسـتان مُعطل مانده اسـت، اسـتفاده 

کنیـم.
وی بـا اشـاره بـه بازدیـد و گفتـه 
رییس سـازمان هواپیمایی کشوری 
از کارگـو ترمینـال اصفهـان اظهـار 
داشـت: ظرفیـت و زیرسـاختی کـه 
در کارگو ترمینال فـرودگاه اصفهان 
وجـود دارد، پـس از فـرودگاه امـام 
خمینـی )ره(، در کشـور بی نظیـر 

اسـت.
معـاون هماهنگـی امـور اقتصـادی 
اسـتانداری اصفهان ادامه داد: بخش 
خصوصـی، این ظرفیت را در اسـتان 
ایجـاد کـرده و در سـال های ابتدایی 
بخوبـی مـورد اسـتفاده قـرار گرفته 
امـا در سـال های اخیـر بـا توجـه 

بـه شـرایط موجـود بویـژه کمبـود 
هواپیمـا، مشـکلاتی در ایـن زمینـه 

ایجاد شـده اسـت.
انجـام  کـرد:  خاطرنشـان  وی 
بـاری در  پـرواز   ۳۸۸ از  بیـش 
۲ سـال )سـال های ۹۸ و ۹۹( و 
جابه جایـی پنـج هـزار و ۵۰۰ تُـن 
بـار نشـان دهنـده ظرفیـت بـالای 
اسـتان اصفهـان اسـت هرچنـد این 
آمـار در انتهـای سـال های ۱۴۰۰ و 
۱۴۰۱ بشـدت افُـت پیدا کـرد و باید 
بکوشـیم تا کارگو ترمینـال فرودگاه 
اصفهـان بـه جایـگاه اصلـی خـود 

بازگـردد.
نقـش بیـان کـرد: پنجـره واحـد در 
کارگـو ترمینـال اصفهـان پیـش 
بینـی شـده اسـت و نماینـده کلیـه 
دسـتگاه های مجـوز دهنـده در این 
محـل حضـور دارند تـا روند پـرواز و 
حمـل و نقـل بار بـه مقصد تسـهیل 
شـود و هیچگونـه نیازی بـه مراجعه 
بـه مرکـز شـهر و اداره هـا وجـود 

نداشـته باشـد.
سـرمایه گذاری،  واحـد  پنجـره 
سـامانه ای اسـت که امـکان گردش 
اسـتعلام از دسـتگاه های صـدور 
مجـوز سـرمایه گذاری را بصـورت 
الکترونیکـی فراهـم می کنـد و از 
طریـق آن از یکسـو سـرمایه گذار 
بـا تسـلیم درخواسـتش، امـکان 
پیگیـری مطالبـات خـود و از سـوی 
سـرمایه گذاری  سـازمان  دیگـر 
امـکان گزارش گیـری از وضعیـت 
اسـتعلام های مربوطـه را خواهـد 
داشـت. بنابرایـن بهبـود محیـط 
کسـب و کار و سـادگی روند دریافت 
مجـوز سـرمایه گذاری از اهـداف 
اصلـی راه انـدازی پنجـره واحـد 
الکترونیکـی سـرمایه گذاری اسـت.

معـاون هماهنگـی امـور اقتصـادی 
اسـتانداری اصفهـان افـزود: بایـد 
از ایـن ظرفیـت خـوب در اسـتان 
بیشـترین اسـتفاده را ببریـم تـا 
فعـالان اقتصـادی و صادرکنندگان 
اصفهانـی با خیـال راحـت بتوانند به 

فعالیت هـای خـود ادامـه دهنـد.
وی بـا بیـان اینکـه روزانـه ۲۰۰ تُن 
فلفـل دُلمـه ای بـه روسـیه منتقـل 
می شـود، اضافـه کـرد: ایـن مقـدار 
فلفـل در شهرسـتان های دهاقـان 
و تیـران و کـرون تولیـد و صـادر 
می شـود و برای فعال شـدن بیشـتر 
کارگـو ترمینال باید حسـاب ویژه ای 

را روی روسـیه بـاز کنیـم.
وی تصریح کرد: تازگی محصولات 
کشـاورزی و باغـی، از اهمیـت 
ویژه ای برخوردار اسـت کـه در زمان 
حاضر بدلیل حمل و نقـل زمینی، در 
ایـن زمینـه بـا چالش هایـی مواجـه 

هسـتیم.
نقـش گفـت: هواپیماهـای موجـود 

بـرای حمـل بارهـای اسـتان کوتاه 
بـُرد هسـتند و امـکان اسـتفاده 
از آنهـا در مسـیر کشـور روسـیه 
وجـود نـدارد امـا بایـد بـا برگـزاری 
جلسـه تخصصـی با حضور شـرکت 
هواپیمایـی، اتحادیه و تشـکل های 
بخـش خصوصـی، تضمیـن لازم 
برای اسـتفاده از هواپیماهای بزرگتر 
بـا بـُرد بیشـتر بـه شـرکت های 

هواپیمایـی داده شـود.
وی خاطرنشـان کـرد: در شـرایط 
بارهـای  حمـل  بایـد  کنونـی 
گرانقیمـت و کم حجـم از جملـه 
زعفـران، پسـته و طـلا و جواهـر در 

اولویـت قـرار داده شـود.
معـاون هماهنگـی امـور اقتصـادی 
اسـتانداری اصفهـان ادامـه داد: 
ایـن اسـتان از ظرفیـت بالایـی 
بـرای تولیـدات گل شـاخه برُیـده و 
محصـولات گلخانـه ای برخـوردار 
اسـت و زمینـه مسـاعدی در زمینـه 
تولیـد محصـولات لبنـی در اسـتان 

هـم وجـود دارد.
بـه گفتـه وی، آمادگـی لازم بـرای 
پیگیری جـدی در زمینـه تخصیص 
و  تولیـد  بـرای  یارانـه سـوخت 
صـادرات محصولات کشـاورزی در 

اسـتان اصفهـان وجـود دارد.
نقـش افـزود: صـادرات مسـتمر بـه 
روسـیه با توجـه بـه شـرایط کنونی 
از اهمیت ویـژه ای برخوردار اسـت و 
باید زیرساخت صادرات محصولات 
و حمـل و نقـل هوایی به این کشـور 
فراهـم شـود و اسـتانداری اصفهان 
نیز آمـاده ارائه هرگونه همـکاری در 

ایـن زمینه اسـت.
بـه گـزارش ایرنـا، جلسـه کارگـو 
ترمینـال فـرودگاه امـروز بـا حضور 
جهـاد  فـرودگاه،  مسـوولان 
کشـاورزی، صمت، کارگـو ترمینال، 
اتحادیـه  و  تشـکل ها  اعضـای 
صادرکنندگان اسـتان و مدیران یک 
شـرکت هواپیمایـی در اسـتانداری 

اصفهـان برگـزار شـد.
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مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری استان اصفهان گفت: کوچ زودرس بهاره عشایر سبب 
از بین رفتن پوشش گیاهی مراتع استان اصفهان شده و لازم است برای این معضل با خرد 

جمعی چاره اندیشی شود.
ابوطالب امینی در جلسه کارگروه استانی ساماندهی و مدیریت کوچ که با حضور مدیرکل امور 
امنیتی و انتظامی استانداری اصفهان برگزار شد، اظهار داشت: کمتر از ۱۰ درصد عشایر کوچ 
رو قانون را رعایت نمی کنند و با نافرمانی، زودهنگام به مراتع وارد و دیرهنگام خارج می شود.

وی با اشاره به اینکه این افراد معمولًا دامداران بدون مجوز هستند، گفت: درصد کمی از 
عشایر کوچ رو با رعایت نکردن قانون و ورود زودهنگام به صورت پنهانی و قاچاقی سبب 
خسارت به مراتع استان می شوند و این در حالی است که سایر عشایر که در زمان مقرر کوچ 
خود را آغاز می کنند همواره گلایه مند هستند که چرا از عشایر متخلف جلوگیری نمی شود.

مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری استان اصفهان، عشایر را قشری زحمت کش دانست و 
ابراز داشت: این قشر کم درآمد اما نقش قابل توجهی در تولید کشور دارند و از این رو لازم 

است در جلسه امروز راهکارها و اهداف برای خدمت به جامعه عشایری و نیز برخورد با 
متخلفان بررسی و برای مسائل موجود چاره اندیشی شود.

امینی افزود: هدف جامعه عشایری است که اوایل بهار شروع به کوچ می کنند و لازم است 
راهکاری برای تخلف شمار معدود این قشر اندیشیده شود تا طبق قانون همه در کنار هم با 
محوریت استانداری و پلیس اقدام شود زیرا گاهی مشاهده شده که عشایری که زودهنگام 

وارد مراتع می شوند حتی با همکاران ما درگیر شدند.
وی اضافه کرد: همه عشایر متخلف نیستند اما معدود افرادی که تخلف می کنند سبب 
خسارت و نابودی پوشش گیاهی می شوند که معضلاتی چون فرسایش خاک، تولید گرد و 
غبار و کاهش تولید را به دنبال دارد و از این رو باید در کنار یکدیگر با خرد جمعی درباره این 

مسئله مهم تدبیری اساسی برای بهار پیش رو داشته باشیم.
در ادامه حسینعلی نریمانی معاون فنی اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری استان اصفهان 
با اشاره به اینکه بر اساس حکم وزیر محترم کشور ستاد مدیریت کوچ استان ها به ریاست 

استانداران تشکیل می شود، اظهار داشت: جلسه کارگروه استانی ساماندهی و مدیریت کوچ 
معمولاً در اسفندماه برگزار می شود زیرا از ۱۵ اسفند تا پایان اردیبهشت درگیر کوچ عشایر به 

هشت شهرستان استان هستیم.
وی با بیان اینکه عشایر تأمین کننده ۴۰ درصد تولید گوشت کشور هستند، خاطرنشان کرد: 
۵ هزار و ۷۰۰ خانوار عشایری استان دارای مجوز است و ۱۵ درصد خانوار مرتع داران استان 

اصفهان عشایری هستند که از اردیبهشت ماه شهرستان های استان پذیرای ایشان است.
معاون فنی اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری استان اصفهان با بیان اینکه سالانه نزدیک 
به ۴۶۰ هزار تن علوفه در مراتع استان تولید می شود، اضافه کرد: از این میزان ۲۳۰ هزار تن 
علوفه قابل برداشت است که اگر بخوبی مدیریت شود، پیش بینی این است که ۹۶۰ هزار 
واحد دامی و ۹ هزار ۵۰۰ تن گوشت قرمز در استان اصفهان تولید و صادر شود که این مهم 

هم برای عشایر و هم برای چرخه گوشت کشور مثمر ثمر است.
در ادامه مراد الیاس پور فرماندار سمیرم با اشاره به اینکه میزان بارش های این شهرستان 

در سال زراعی جاری تاکنون حدود ۶۰۰ میلیمتر بوده است، اظهار داشت: میزان بارش این 
شهرستان تنها طی هفته گذشته ۲۴۰ میلیمتر بوده که میزان بارش های دریافتی تاکنون 

این شهرستان حاکی از افزایش ۱۰۰ درصدی بارش ها است.
وی با بیان اینکه بارش های امسال نوید بخش بهاری شاداب و مطلوب خواهد بود، 
خاطرنشان کرد: سمیرم بزرگترین شهرستان عشایری استان محسوب می شود که پنج 
هزار خانوار عشایری دارد که قشلاق آنان در استان های فارس و کهگیلویه و بویراحمد 
و ییلاق ایشان بخش های چهارگانه سمیرم از جمله پادنای علیا، پادنای وسطی، بخش 

مرکزی و وردشت است.
فرماندار سمیرم با اشاره به اینکه در خصوص کوچ زودهنگام باید تلاش کنیم که عرصه های 
منابع طبیعی و آب و خاک حفظ شود، تصریح کرد: خشکسالی های پی در پی سالیان گذشته 
سبب شد کوچ زودهنگام داشته باشیم و این اثرات مخربی بر پوشش گیاهی شهرستان داشته 

و واقعاً پوشش گیاهی ضعیف شده است.

مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری استان اصفهان:

کوچ زودرس بهاره عشایر به اصفهان خسارت زا است

معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری اصفهان:

ظرفیت پایانه بار فرودگاه اصفهان مورد غفلت قرار گرفته است

مجیـد عشـقی، در همایـش سـالانه انجمـن مالـی ایـران کـه در شـهر 
اصفهـان برگـزار شـد، اظهـار کـرد: در چندمـاه اخیـر بـه دنبـال ایـن 
هسـتیم که به جـای نشسـتن در دفتر سـازمان بـورس و اوراق بهـادار و 
تصمیم گیـری برای پروژه هـا، به صـورت میدانی در اسـتان های مختلف 
از نزدیـک بـا پروژه هـای بـزرگ آشـنا شـویم. امـروز بـا ظرفیت هـای 
موجود در اسـتان اصفهان آشـنا شـدیم و مـن معتقدم حضور و تماشـای 
ظرفیت هـا از نزدیـک، می توانـد تفکـرات مدیـران را نسـبت بـه صنایع 

مختلـف تغییـر دهد.
وی افـزود: برگـزاری نشسـت های تخصصی چنانچـه منتج بـه ارائه راه 
حل هـای کاربـردی بـرای چالش هـای سیاسـت گذاری و اجرایی شـود، 
حتمـاً مفید خواهـد بـود. سـازمان بـورس از دیربـاز هـر دو هفتـه یکبار 
جلسـات همفکری و مشـورت با اسـاتید به نام و روسای ادوار سـازمان را 

تشـکیل داده که منشـاء اثـرات مفید بسـیار بوده اسـت.
رئیـس سـازمان بـورس و اوراق بهـادار بـا بیـان اینکـه جـای بسـیاری 
از صنایـع در بـورس خالـی اسـت، گفـت: در بـورس بـر شـرکت های 
کالامحـور و دارایی محـور تمرکـز کرده ایـم، در حالـی کـه پروژه هایـی 
همچون شـهرک سـلامت اصفهان می تواند بـا سـرمایه گداری کمتری 
نسـبت به شـرکت های بـزرگ درآمدهای بسـیار زیـادی کسـب کرده و 

به عمـوم مـردم خدمـت رسـانی کند.
وی با اشـاره به منفی بـودن رونـد سـرمایه گذاری در یک دهه گذشـته، 
تصریـح کـرد: متاسـفانه طـی ده سـال گذشـته اسـتهلاک بر تشـکیل 
سـرمایه پیشـی گرفته و این مهم ترین دغدغه اقتصاد کشـور و سـازمان 
بورس اسـت. از وظایـف اصلـی انجمن های علمـی و مراکز دانشـگاهی 
آسیب شناسـی همیـن منفـی شـدن سـرمایه گذاری و راه بـرون رفـت 
از آن اسـت. کشـور مجرایـی جـز افزایـش سـرمایه گذاری بـرای حـل 

چالش هـای خـود نـدارد.
عشـقی دربـاره ضـرورت حمایـت از سـرمایه گذاری در کشـور توضیـح 
داد: قطعـاً برخـی موانـع از جنـس سیاسـی اسـت، امـا برخـی موانـع 
از جنـس درونـی و سیاسـت داخلـی اسـت. امنیـت سـرمایه گذاری و 
پیش بینی پذیـری بـرای یـک سـرمایه گذار بسـیار مهـم اسـت. آیـا 
سـرمایه گذار مـا می توانـد سـه یـا پنـج سـال آینـده را پیش بینـی کند؟ 
احتـرام بـه سـرمایه گذاری و مالکیـت خصوصـی از دغدغـه همیشـگی 
مـا بـوده و گاهـا شـاهدیم کـه بـا یـک تصمیـم نادرسـت روابـط میان 

میلیون هـا ذینفـع یـک صنعـت بـه هـم می ریـزد.
وی بـا تاکیـد بـر اینکه بـه نظـر می رسـد ارتبـاط صحیحی بیـن بخش 
واقعـی اقتصـاد و بخـش مالـی آن برقـرار نشـده اسـت، گفـت: بنابراین 
کارگاه هایـی با حضـور صنایـع بزرگ برای آشـنایی بـا ابزارهـای تأمین 
مالـی تشـکیل خواهد شـد کـه می توانـد نتایـج خوبی داشـته باشـد. در 
اصفهـان ظرفیت هـای بالایی در حـوزه دانش بنیـان وجـود دارد که باید 

بـه آن نیـز پرداخته شـود.
رئیـس سـازمان بـورس و اوراق بهـادار بـا بیـان اینکـه بحـث اصـلاح 
حاکمیت شـرکتی به جد محور کار سـازمان بورس اسـت، گفت: متعادل 
کردن روابط بین ذینفعـان و جلوگیری از وارد شـدن زیـان به یک طرف 
از سـوی ذینفع دیگر دسـتور کار جدی ما اسـت. دسـتورالعمل حاکمیت 
شـرکتی و مواردی از آن، سـال ها مسـکوت مانده بود که بـا اصلاحاتی، 

بر اجـرای آنها اصـرار خواهیم داشـت.
وی اظهار کرد: وقتـی از بخش خصوصی انتظار توسـعه سـرمایه گذاری 
داریـم، نباید هر سـال بـه بهانه هـای مختلـف مثل بودجـه سـنواتی و... 
امنیت و پیش بینی پذیـری را مخدوش کنیم؛ چرا که سـرمایه گذار سـال 
آینـده دیگر به سیاسـت های مـا اطمینـان نمی کنـد. تلاش ما ایـن بوده 

این موضـوع در تلاطمـات اخیر مدیریت شـود.
عشـقی خاطر نشـان کـرد: می توان یـک ابـزار مالـی تأمین مالـی برای 
شـهرداری تعریـف کـرد تـا بـه کمـک آن مسـائل شـهرداری ها در این 
حـوزه نیـز رفـع شـود. البتـه نیازمنـد ارزیابـی صحیـح بـرای ایـن ابزار 
هسـتیم تا در آینده بتـوان از آن به عنوان پشـتوانه ابزارهـای بدهی قابل 
انتشـار اسـتفاده کرد. سـندیکای املاک و مسـتغلات نیز می تواند برای 
شـهرداری ها ایفای نقش کنـد. البته بایـد در ارزش گذاری هـا محتاطانه 
عمل کـرد تـا مشـارکت بیشـتری در پروژه هـا انجام شـود. در سـازمان 

بورس منعـی بـرای همـکاری بـا شـهرداری ها نداریم.

رئیس سازمان بورس و اوراق بهادار با اعلام اینکه جای 
بسیاری از صنایع در بورس خالی است، گفت: در بورس 
بر شرکت های کالامحور و دارایی محور تمرکز کرده ایم.

رئیس سازمان بورس در همایش سالانه انجمن مالی ایران:
 جای خالی برخی صنایع
در بورس ملموس است

گزارش

امـور  هماهنگـی  دفتـر  سرپرسـت 
اقتصـادی اسـتانداری اصفهـان گفـت: 
در کنـار ظرفیت های صادراتـی موجود از 
جمله »کارگـو ترمینال« فرودگاه شـهید 
بهشـتی، آمادگـی لازم بـرای راه اندازی 
خـط هوایـی اختصاصـی حمـل بـار در 

اسـتان وجـود دارد.
امید شـریفی، در جلسـه کارگـو ترمینال 
فـرودگاه شـهید بهشـتی در اسـتانداری 
نـدازی ایـن خـط جـزو  افـزود: راه ا
اولویت های ماسـت و بـا توجه بـه وجود 
ظرفیت هـای اصفهـان در عرصـه تولید 
و صـادرات، مُطالبـه جـدی در زمینـه 
راه اندازی خـط هوایـی حمل بـار در این 

خطـه وجـود دارد.
وی ادامـه داد: در کنـار حمـل و نقـل 
ریلـی و جـاده ای که امـکان صـادرات را 
بـرای محصـولات تولیـدی صنعتـی و 
کشـاورزی و خدماتـی اصفهـان فراهـم 
کـرده بـود، در حـوزه حمـل بـار هوایی، 
کمبودهایـی در سـال های گذشـته در 

اسـتان وجـود داشـت.
امـور  هماهنگـی  دفتـر  سرپرسـت 
بـا  اصفهـان  اسـتانداری  اقتصـادی 
اشـاره بـه پیگیری هایـی انجام شـده در 
دوره های گذشـته بـرای راه انـدازی خط 
)لایـن( هوایـی ویـژه در اسـتان اضافـه 
کـرد: سـرانجام پیشـنهادهایی در ایـن 
زمینـه توسـط یـک شـرکت هواپیمایی، 
ارائـه و ۲ فرونـد هواپیمـا نیز بـه این خط 

اختصـاص داده شـد.
شـریفی ابـراز امیـدواری کـرد کـه بـا 
همـکاری همـه مسـوولان از جملـه 
بخـش  تشـکل های  و  اتحادیه هـا 
خصوصـی، بـزودی ایـن خـط هوایی در 
کنار دیگـر ظرفیت های صادراتی اسـتان 

اصفهـان دایـر شـود.
وی تاکیـد کـرد: عـزم جـدی بـرای 
راه انـدازی این خـط هوایـی در اصفهان 
وجـود دارد و همـه مسـوولان بـا قوت و 
قـدرت پای کار هسـتند و ایـن ظرفیت از 
نظر تُنـاژ بـار و امـور فنـی نیز در اسـتان 

وجـود دارد.
امـور  هماهنگـی  دفتـر  سرپرسـت 
اقتصـادی اسـتانداری اصفهـان گفـت: 
تشـکل های بخـش خصوصـی از جملـه 
اتـاق بازرگانـی و دسـتگاه های دولتـی با 
مجموعه هـای صادراتـی همراه هسـتند 
تا صـادرات هوایی اسـتان محقق شـود.

پایانـه بـار هوایـی )کارگـو ترمینـال( 
لمللـی شـهید بهشـتی  فـرودگاه بین ا
بـه   ۹۸ سـال  شـهریور  اصفهـان، 
بهره بـرداری رسـید. ایـن پایانـه بـا 
ظرفیـت صـادرات حـدود ۷۰ تُن بـار در 
هفتـه در زمینـی به مسـاحت بیـش از ۲ 
هـزار مترمربـع بـا اعتبـار بیـش از یـک 
میلیـارد و ۲۰۰ میلیـون تومـان توسـط 
اتحادیـه تولیـد و صادرکننـدگان میـوه 

اصفهـان احـداث شـده اسـت.
به گـزارش ایرنا، جلسـه کارگـو ترمینال 
فرودگاه شـهید بهشـتی، امروز بـا حضور 
مسـوولان فـرودگاه، جهـاد کشـاورزی، 
اعضـای  ترمینـال،  کارگـو  صمـت، 
تشـکل ها و اتحادیـه صادرکننـدگان 
استان و مدیران یک شـرکت هواپیمایی 

در اسـتانداری اصفهـان برگـزار شـد.

 اصفهان، آماده راه اندازی
خط هوایی صادراتی حمل بار 

سرپرست دفتر هماهنگی امور اقتصادی 
استانداری اصفهان خبر داد:

 خبر

ISFAHAN
N E W S

مدیر منطقه سه شهرداری اصفهان از تکمیل ساماندهی سیما و منظر شهری و 
احیای هویت تاریخی در مسیر تاریخی و گردشگری میدان امام )ره( و محوطه 
پیرامون این میدان با اختصاص ۳۰ میلیارد ریال هزینه، تا پایان سال جاری خبر 

داد.
محمدباقر کلاهدوزان با بیان اینکه یکی از اولویت های شورای اسلامی شهر در 
دوره ششم، اهتمام بر رفع نازیبایی هایی حریم میدان امام )ره( و پیرامون آن بوده 
است، اظهار کرد: یکی از محورهای مهم تاریخی و گردشگری منتهی به میدان 
امام )ره(، گذر پشت مسجد امام )ره( است، چراکه گردشگران بیشتر مایل هستند 

تا از معماری بدنه پشت میدان نیز دیدن کنند، اما این بافت بسیار فرسوده است و از 
لحاظ بصری هیچ تناسبی با معماری باشکوه میدان امام )ره( ندارد.

وی افزود: به دلیل فرسوده شدن بناهای این گذر و منظره نازیبای حاصل از 
فروریختن دیوارهای بافت تاریخی اطراف، برخی شهروندان از گلایه مند هستند و 
خواستار نوسازی و ساماندهی نازیبایی های این گذر تاریخی به سبک قدیم شدند.

مدیر منطقه سه شهرداری اصفهان ادامه داد: شهرداری این منطقه، ساماندهی 
سیما و منظر این محور را در دستور کار خود قرار داد و بعضی دیواره های پشتی 
منتهی به میدان و بناهای آن، لایه های داخلی محوطه میدان امام )ره( و گذر 

پشتی مسجد امام )ره( را مرمت کرد.
وی با اشاره به همکاری سازمان نوسازی و بهسازی شهرداری اصفهان با 
شهرداری منطقه سه گفت: هدف از این عملیات، رفع پوشش نامناسب و نازیبای 
نقاط فرسوده و فروریخته، اصلاح ناهمگونی بافت فرسوده، بازسازی و دیوارکشی 

لایه دوم و سنگ فرش پیاده راه ها بوده است.
کلاهدوزان افزود: این مجموعه عملیات پیرایش بافت فرسوده اطراف میدان 
امام )ره( با اختصاص مبلغی حدود ۳۰ میلیارد ریال، تاکنون ۸۰ درصد پیشرفت 

فیزیکی داشته است.

مدیر منطقه ۳ شهرداری خبر داد:

پیشرفت ۸۰ درصدی 
پیرایش بافت فرسوده 
 اطراف میدان
امام )ره(

تفاهم نامه همکاری میان اتاق بازرگانی، 
صنایع، معادن و کشاورزی اصفهان و اتاق 
بازرگانی »تولا« روسیه طی نشست مشترک 

میان روسای دو اتاق به امضا رسید.
رئیس پارلمان بخش خصوصی اصفهان در 
نشست امضای تفاهم نامه میان اتاق بازرگانی 
اصفهان و اتاق بازرگانی استان تولا روسیه 
اظهار داشت: پس از میزبانی از هیئت تجاری 
روسیه در اصفهان و طی سفر به روسیه، 
جلسات B2B مختلفی با مسئولان اتاق های 
بازرگانی مسکو و سن پترزبورگ برگزار کرده 
و برای راه اندازی دفتر نمایندگی تجاری 
اصفهان در مسکو و سن پترزبورگ و همچنین 
دفتر نمایندگی تجاری آنها در اصفهان به 

توافق رسیدیم.
مسعود گلشیرازی با بیان اینکه فعالیت دفتر 

توسعه تجارت با روسیه و اوراسیا از ماه گذشته 
در اتاق بازرگانی اصفهان آغاز شده است، 
افزود: امیدوارم با راه اندازی این مراکز و امضای 
تفاهم نامه همکاری با اتاق بازرگانی تولا، 
شاهد توسعه روابط تجاری استان اصفهان و 

تولا روسیه باشیم.
وی امضای این تفاهم نامه را گشایش پنجره 
جدیدی در روابط تجاری دو استان اصفهان 
و تولا دانست و ادامه داد: از امروز آماده تقویت 
روابط تجاری با استان تولا هستیم و امیدوارم 
اتاق بازرگانی تولا نیز مانند اتاق بازرگانی 
سن پترزبورگ اطلاعات موردنیاز تجار ایرانی 
برای آغاز همکاری دوجانبه را به زودی در 

اختیار اتاق اصفهان قرار دهد.
همچنین شستاکوف رئیس اتاق بازرگانی تولا 
روسیه ضمن ابراز امیدواری برای همکاری 
ادامه دار با اتاق بازرگانی اصفهان و تقدیر از 
استقبال اتاق اصفهان از امضای این تفاهم نامه 
گفت: اتاق بازرگانی تولا ۲۱ فوریه سی امین 

سالگرد تأسیس خود را پشت سر می گذارد.
وی امضای تفاهم نامه با اتاق بازرگانی 
اصفهان را آغاز همکاری مطلوب میان دو 
طرف دانست و بر گسترش این همکاری ها 

تأکید کرد.

آخرین کارگاه از دوره عالی مدیریت ویژه 
بانوان کارآفرین با عنوان "اقتصاد کسب و 
کار" با حضور رئیس و عضو هیئت رئیسه اتاق 

بازرگانی اصفهان برگزار شد.
مسعود گلشیرازی رئیس پارلمان بخش 
خصوصی اصفهان در جمع بانوان عضو اتاق، 
برگزاری مستمر دوره های توانمندسازی 
بانوان را در فرهنگسازی این دوره ها و تقویت 
ساختارهای اجتماعی کشور حائز اهمیت 

دانست.
وی ضمن تقدیر از فعالیت های قابل تقدیر و 
مؤثر رئیس شورای راهبردی مرکز بانوان اتاق 
بازرگانی اصفهان و همراهی بانوان صاحب 
کسب و کار، بر نقش مهم بانوان کارآفرین در 
توسعه، بالندگی، رشد و امیدآفرینی در جامعه 
تصریح کرد: بانوان به دلیل پشتکار و جدیت 

در عرصه کار در حال پیشرفت روزافزون و به 
دست گرفتن پست های کلیدی هستند.

 رئیس اتاق بازرگانی اصفهان تاکید کرد: برای 
آنکه اصفهان به مدل توسعه کشور تبدیل شود، 
نیازمند همراهی همه اقشار جامعه به ویژه 
بانوان هستیم. پیش شرط داشتن آینده روشن، 
پشتوانه سازی نیروی انسانی است و بر این 
اساس، دوره هایی برای ایجاد شرایط یکسان 
برای رده های مختلف سنی در دهک های 

مختلف جامعه تعریف گردید.
گلشیرازی تربیت مدرس برای توانمندسازی 
کودکان، جوانان و بانوان در ۱۵ مرکز استان را 
از دیگر اقدامات اتاق بازرگانی اصفهان در طول 
یک سال گذشته معرفی کرد و از هدفگذاری 
گسترش این خدمات در ۲۰۰ مرکز و کانون 
فرهنگی در سال های آتی خبر داد و گفت: این 
اقدام باید توسط مادران اصفهانی در خانواده ها 

نهادینه شود.
وی بر ضرورت امیدآفرینی در سطح جامعه 
توسط کارآفرینان و سفیران اتاق بازرگانی 
اصفهان و مدیران دستگاه های اجرایی تاکید 
و تصریح کرد: باید از اکنون به فکر تربیت 
نسل های بعدی و ایجاد تفکر تجاری میان 

آحاد جامعه بود.

اتاق های بازرگانی اصفهان و تولا روسیه تفاهم نامه همکاری امضا کردند؛

 گشایش پنجره جدیدی
در روابط تجاری دو استان

رئیس اتاق بازرگانی اصفهان در جمع بانوان عضو تاکید کرد:

 برای بالندگی باید خود را
وقف اصفهان کنیم



جهـــــــان
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بحـران پزشـک نماها؛ بحرانـی کـه 
بـا سـکه شـدن بـازار جراحی هـای 
زیبایـی بیشـتر رخ نشـان داده و 
بسـیاری فـارغ از داشـتن یا نداشـتن 
تخصـص در ایـن حـوزه، وارد آن 
شـده و به هر نحـوی پولی بـه جیب 
می زننـد؛ چالشـی کـه کارشناسـان 
حـوزه سـامت معتقدنـد کـه قابـل 
نظارت و پیشـگیری اسـت، اما با این 
شـرط که همه دسـتگاه های نظارتی 
و متولیان سـامت با هـدف مقابله با 
این پدیده دسـت در دسـت هـم داده 
و مجازات هـای ایـن سـودجویان از 
سـامت مردم را جدی تـر و بازدارنده 

کننـد...
دکتـر شـیرین شـجاعی مدیـر کل 
نظـارت، ارزشـیابی و اعتباربخشـی 
سـازمان نظام پزشـکی در گفت وگو 
بـا مـا در زمینه پحـث پزشـک نماها 
و همچنیـن دربـاره بحـث تبلیغـات 
پزشـکی و قوانیـن مربـوط بـه ایـن 
حـوزه، گفـت: بایـد توجـه کـرد کـه 
کلیه اعضای سـازمان نظام پزشـکی 
برای انجام تبلیغـات باید از سـازمان 
نظام پزشـکی مجوز تبلیغات دریافت 
کننـد. بنابرایـن اعضـای جامعـه 
پزشـکی اگـر بخواهنـد در رسـانه ها 
اعم از صدا و سـیما، فضـای مجازی، 
پخـش تراکـت، ارسـال پیامـک و ... 
تبلیـغ کننـد، باید بـا مجوز سـازمان 

نظـام پزشـکی باشـد.

 کلمـات ممنوعـه بـرای 
تبلیغات پزشکی

وی بـا بیـان اینکـه مجـوز تبلیغـات 
کامـاً  پزشـکی  نظـام  سـازمان 
قانون منـد اسـت و سال هاسـت کـه 
بـر روی مباحث آن کار شـده اسـت، 
گفت: اینکـه درج چه کلمـه ای مجاز 
و درج چـه کلمه ای غیرمجاز اسـت و 
نحـوه درج تبلیغات مشـخص شـده 
اسـت. بـه عنـوان مثـال موضـوع 
رایجـی کـه دائمـاً مشـکل ایجـاد 
می کنـد، این اسـت کـه بسـیاری از 
همـکاران پزشـک در تبلیغات شـان 
از کلمانـی مانند "پرداخت قسـطی"، 
"تخفیـف"، "درمـان ۱۰۰ درصـدی" 
و ... اسـتفاده کـرده یـا به وفـور کلمه 
اسـتفاده می کننـد.  را  "زیبایـی" 
در حالـی کـه بسـیاری از این مـوارد 
طبق قانون تبلیغات مجـاز، نباید وارد 
تبلیغات پزشـکی شـود. در عین حال 
عکس های مسـتهجن نباید در هیچ 
تبلیـغ پزشـکی بیایـد. حتـی عکس 

صـورت فـرد هـم نبایـد در تبلیغـات 
پزشکی باشـد. اینکه چشـم فردی را 
می پوشـانند و بقیه صورت را منتشـر 
می کننـد نیـز درسـت نیسـت و همه 

ایـن مـوارد قوانیـن دارد.
شـجاعی بـا بیـان اینکـه متاسـفانه 
یکسـری همکاران مـان از قوانیـن 
تبلیغات پزشـکی بی اطاع هسـتند، 
گفـت: از طرفی یکسـری از افراد هم 
توجهی بـه دریافـت مجـوز تبلیغات 
پزشـکی ندارند. در عین حـال برخی 

هـم پزشـک نما هسـتند.

تشـخیص  نحـوه   
پزشکان از غیرپزشکان

وی ضمـن توصیـه بـه مـردم بـرای 
اطمینـان از پزشـک بـودن فـردی 
کـه به عنـوان پزشـک بـه او مراجعه 
می کننـد، گفـت: مـردم می تواننـد 
در جسـت وجوگر اینترنـت بنویسـند 
نظـام  اعضـای  »جسـت وجوی 
پزشـکی«. وقتـی ایـن عبـارت را 
بنویسـید، سـایت نظـام پزشـکی باز 
می شـود یـا می توانیـد بـه آدرس 
ht tps : / /membersearch.

irimc.org/ مراجعـه کنیـد. بنابراین 
در سـامانه جسـت وجوی پزشـک 
سـازمان نظام پزشـکی، نام پزشـک 
مـورد نظـر را درج کنید. اگر پزشـک 
معتبـر و از اعضـای سـازمان نظـام 
پزشـکی باشـد، تمام مشـخصات او 
بـرای مـردم ارائـه می شـود. در ایـن 
صـورت مـردم می تواننـد پزشـکان 
معتبـر را از پزشـک نماها متمایـز 

. کننـد

 چگونـه غیرپزشـکان را 
شناسایی کنیم؟

وی ادامـه داد: حتی مـردم در صورت 
شناسـایی یـک فـرد غیرپزشـک، 
وارد بخـش گـزارش  می تواننـد 
تخلفـات سـازمان نظـام پزشـکی 
شـده و گـزارش دهنـد کـه یـک 
فـرد غیـر پزشـک، در فـان آدرس 
تبلیغـات پزشـکی انجـام می دهـد 
و در صـورت تمایـل شـماره تمـاس 
خود را هـم در سـامانه سـازمان درج 
کننـد و مـا هـم ایـن گزارش هـا را 
پیگیـری می کنیـم. بایـد توجـه کرد 
کـه نظـارت از سـوی سـازمان نظام 
پزشـکی وجود دارد، اما آنقدر کشـور 
پهنـاور و ایـن حوزه گسـترده اسـت 
کـه گاهی ممکـن اسـت تخلفی هم 
در حـوزه نظارتـی کشـف نشـود که 

در ایـن زمینـه گزارش هـای مردمی 
راهگشاسـت. زیـرا تخلـف در حیطه 
پزشـکی، سـامت مردم را بـه خطر 

می انـدازد.

 مجازات هـای متخلفیـن 
در حوزه پزشکی

وی با بیـان اینکـه حـدود ۲۱۰ نظام 
پزشکی در سـطح کشـور وجود دارد، 
گفـت: همـه شـعب نظـام پزشـکی 
دادسـتانی انتظامـی نظام پزشـکی، 
دادیـاری و هیـات بـدوی دارنـد کـه 
در هـر شـهری نظـارت بـر عهـده 
ایـن بخش هاسـت؛ بـه طـوری کـه 
زمانیکـه تخلفـی رخ می دهـد، آن 
را بررسـی کـرده و مجازات هـای 
متناسـب را صـادر می کننـد. مـا 
داریـم.  بازدارنـده  سیسـتم های 
مجازات هایـی بـرای پیشـگیری از 
تخلف در نظام پزشـکی وجـود دارد. 
مجازات ها بر اسـاس تکرار شوندگی 
و متناسـب بـا جـرم بـوده و از تذکـر 
شـفاهی شـروع می شـود، تـا تذکـر 
کتبـی بـا درج در پرونـده و بعـد درج 
در نشـریات محـل طبابت و سـپس 
محرومیـت از طبابـت از سـه مـاه تا 
یکسـال در محـل طبابـت، تـا کل 
کشـور و پـس از آن محرومیـت از 
طبابت یکسـال تـا پنج سـال در کل 
کشـور و در پایـان هـم محرومیـت 
دائمی از طبابت در کل کشـور خواهد 

بـود.

 مجـازات پزشـک نماها 
بازدارنده نیست 

وی دربـاره چالـش برخـورد بـا 
پزشـک نماها و مجازات هایـی کـه 

گفتـه می شـود بازدارنـده نیسـت، 
گفـت: قوانیـن قبلـی کـه در زمینـه 
برخـورد بـا افـراد پزشـک نما وجـود 
داشـت و حتی تا حبس تعزیـری و ... 
هم به ایـن افـراد حکم داده می شـد، 
متاسـفانه چند سـال قبل مجازات ها 
را کـم کردند و همیـن موضوع باعث 
شـده که مجازات ها بازدارنده نباشـد.

تعرفه هـای  چالـش   
غیرواقعی پزشکی

شـجاعی دربـاره وضعیـت تخلفـات 
تعرفـه ای پزشـکی، گفـت: زمانیکه 
مـردم تخلفاتـی ماننـد تخلفـات 
تعرفـه ای را مشـاهده کردنـد، بایـد 
به نظـام پزشـکی شهرشـان مراجعه 
کننـد. در عیـن حـال در صورتـی که 
مسـتندات داشـته باشـند و تخلـف 
اتفاق افتاده باشد، رسـیدگی می شود 
و اگـر اثبات شـود کـه پزشـک پولی 
خـارج از تعرفـه دریافت کرده اسـت، 

بـا او برخـورد انتظامـی می شـود.
وی با اشـاره بـه تعرفه هـای پایین و 
غیرواقعـی در حـوزه پزشـکی، گفت: 
آیا مردم بـاور می کننـد دریافتی یک 
جـراح در بیمارسـتان های دولتـی، از 
عمـل آپاندیـس، عمـل فتق کشـاله 
ران، عمـل شکسـتگی ترقـوه و 
بسـیاری از عمل هـای دیگـر زیـر 
۱۰۰ هزار تومن اسـت!؟ بله دریافتی 
یک جراح در بیمارسـتان های دولتی 
بـرای ایـن عمل هـا زیـر ۱۰۰ هـزار 
تومـان بوده کـه آن هـم بـا تأخیر در 
پرداخت هـای بیمـه پـس از چندیـن 
مـاه همـراه اسـت. حـال اگـر خدای 
نکرده همیـن بیمار فوت کنـد، جراح 
بایـد ۸۰۰ میلیـون تومان دیـه بدهد. 

این سیاست اشـتباه اسـت مسئولین 
هزینـه  بایـد  گیـران  تصمیـم  و 
واقعـی ایـن خدمـات را از طریـق 
بیمه هـا بـه کادر درمـان پرداخـت 
کننـد تا هـم بـه مـردم فشـاری وارد 
نشـود و هـم کادر درمـان بـا انگیـزه 
و عاقـه بیشـتر بتواننـد فعالیـت 
کننـد، اما سیاسـت های فعلی سـبب 
بی انگیزگـی کادر درمـان و افزایـش 
مهاجرت یـا پرداختن به سـایر کارها 
و متاسـفانه گاهـا زمینـه سـاز برخی 

تخلفـات شـده اسـت.

 عمـده جامعـه پزشـکی 
کارتخوان دارند

نصـب  وضعیـت  دربـاره  وی 
کارتخـوان در مطب هـا نیـز گفـت: 
سـازمان نظـام پزشـکی بـه عنـوان 
یـک نظـام حرفـه ای خصوصـی که 
عهـده دار مسـئولیت های دولتـی، 
اجتماعی و عمومی اسـت، مسئولیت 
صنفـی هـم دارد و مسـئولین صنفی 
کـه  نمی گوینـد  وقـت  هیـچ 
بی قانونـی خـوب اسـت. شـجاعی 
گفـت: بنابرایـن قطعـاً مـا از اجرای 
قانـون اسـتقبال می کنیـم. بـا ایـن 
قانـون در حـوزه  اجـرای  حـال 
پزشـکی هم بایـد مانند همه اقشـار 
باشـد. تاکیـد مـا هـم این اسـت که 
همـه اقشـار بایـد کارتخـوان نصب 
کننـد. نبایـد انگشـت اتهـام را فقط 
بـه سـمت جامعـه پزشـکی گرفت. 
جامعـه پزشـکی هـم ماننـد سـایر 
اقشـار اسـت و بسـیاری از اعضـای 
جامعـه پزشـکی کارتخـوان نصـب 
کرده انـد و اندک شـماری ممکـن 

اسـت تخلـف داشـته باشـند.
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 مریم یادگاری  نائـب رئیس کمیسـیون صنایـع و معادن مجلـس درباره 
تشـکیل سـازمان بازرگانی، گفـت: مدیریت حـوزه تولیـد و تجـارت باید در 
یک وزارتخانه واحد باشـد، جدا کردن ایـن دو حوزه از یکدیگـر به مصلحت 

کشـور نیست.
علی اکبـر کریمی درباره تشـکیل سـازمان بازرگانـی، گفت: دولت گذشـته 
و دولـت فعلی طی سـال های اخیر بـر تمرکز مجموعـه وظایـف و اختیارات 
حوزه بازرگانـی و تجارت داخلـی و خارجی و تنظیـم بازار در یـک وزارتخانه 

مسـتقل تاکیـد داشـتند کـه این موضـوع بـه دلایـل مختلف محقق نشـده 
. ست ا

نماینـده مـردم اراک و کمیجـان و خنـداب در مجلـس شـورای اسـامی با 
اشـاره بـه تصمیم دولـت مبنـی بـر تشـکیل سـازمان بازرگانـی ذیـل نهاد 
ریاسـت جمهـوری، افـزود: ایجـاد چنیـن سـاختاری بـه مصوبـه مجلس و 
قانـون نیـاز دارد در واقـع بـرای انتزاع و تشـکیل سـازمان جدید بـه صورت 

مسـتقل باید مجـوز مجلـس شـورای اسـامی اخذ شـود.

نائب رئیس کمیسـیون صنایع و معادن مجلـس اضافه کـرد: مدیریت حوزه 
تولید و تجـارت باید در یـک وزارتخانه واحد باشـد، جدا کردن ایـن دو حوزه 
از یکدیگـر به مصلحت کشـور نیسـت البته اگر ذیـل وزارت صنعـت، معدن 

و تجارت تمرکـزی در حوزه بازرگانی ایجاد شـود، مثبت اسـت.
ایـن نماینـده مـردم در مجلـس یازدهـم تصریـح کـرد: بـا تشـکیل 
 سـازمان بازرگانـی عمـاً امـکان نظـارت و پاسـخگیری از مجلـس سـلب

می شود.

جدا کردن حوزه 
تولید و تجارت به 
مصلحت نیست

 نائب رئیس کمیسیون صنایع و 
معادن مجلس:

خبر اول

ISFAHAN
N E W S

چه زمانی برای خوردن 
قهوه بهتر است؟

 تعریف بانک جهانی از اقتصاد آبی
بانـک جهانـی، اقتصـاد آبـی را چنیـن تعریـف کـرده اسـت: 
نوس هـا در جهـت تقویـت رشـد  قیا بـع ا ز منا ر ا یـدا ده پا سـتفا »ا
اقتصادی و بهبود معیشـت و اشـتغال سـاکنین آن نواحـی در حالی که 
به سـامت آن زیسـت بوم آسـیبی وارد نشـود«. در واقع اقتصـاد دریا 
طیف گسـترده ای از مباحـث مثل حمل و نقل دریایی، سـاخت کشـتی 
و قایـق و تعمیـر آنهـا، صنایـع تفریحـی، تولیـد انـرژی تجدیدپذیـر، 
آبـزی پـروری، زیسـت شناسـایی دریایـی و معـدن کاری را شـامل 

. د می شـو
در حـال حاضر حجم قابـل توجهـی از اقتصاد کشـورهایی کـه به دریا 
دسترسـی دارنـد را اقتصـاد آبـی تأمیـن می کند. بـه عنوان مثـال این 
بخـش ۱.۵ درصـد از تولید ناخالـص داخلـی، ۴.۵ میلیون شـغل و ۲.۳ 
درصـد از کل اشـتغال اتحادیـه اروپا را به خـود اختصاص داده اسـت.

 کسب درآمد از این موهبت الهی ناچیز است
با وجـود ظرفیت و پتانسـیل بـالای ایـران در حوزه اقتصـاد دریا، 
اما کسـب درآمد از ایـن موهبت الهی به سـنوات گذشـته خیلـی ناچیز 
ینـده  اسـت. در همیـن خصـوص، محمدعلـی محسـنی بندپی، نما
نوشـهر و چالـوس در مجلـس یازدهـم بـه اقتصـاد ۲۴ گفـت: حـدود 
پنـج هـزار کیلومتر سـاحل در کشـور داریـم کـه برنامه مدونـی برای 
بهره بـرداری اقتصـادی از ایـن فضا کـه یکـی از مواهب الهی اسـت، 
نداشـته و نتوانسـته ایم مدیریـت مناسـبی را تاکنـون، اتخـاذ کنیم، در 
حالی کـه ظرفیت بیشـماری در کشـور وجـود دارد و واقعاً حیف اسـت 
که از این داشـته کشـور کـه می تواند بـه وضعیـت اقتصادی کشـور و 

معیشـتی مـردم، تا حـدی کمـک کنـد، غافـل ماندیم.
ز  ا مازنـدران  کیلومتـری   ۴۳۸ سـاحل  سـهم   

گردشگری ۸ کیلومتر!
وی افـزود: در اسـتان مازنـدران، حـدود ۴۳۸ کیلومتـر سـاحل در 
دسـترس داریم که هشـت کیلومتـر از این میـزان هم به طـور مؤثر در 
اختیار گردشـگری نیسـت و سـرمایه گذاران بخش خصوصی و دولتی 
نتوانسـتند سـرمایه گذاری درسـتی را برای توسـعه گرشـگری و جذب 
گردشـگران خارجی داشـته باشـند. البتـه خوشـبختانه پـروژه مجتمع 
گردشـگری مارینا آراد در سـاحل نوشـهر به عنـوان بزرگ ترین پروژه 
بخـش خصوصـی ایـران در حـال سـاخت اسـت کـه تـا پایـان سـال 
۱۴۰۲ بـه بهره بـرداری خواهـد رسـید. از ایـن رو، وزیـر گردشـگری 
از ایـن پـروژه بازدیـدی داشـتند و ان شـاا... تـا پایـان سـال ۱۴۰۲ به 
بهره بـرداری خواهد رسـید. به طـور قطع بایـد از ظرفیت های سـاحل 
و دریـا بـرای واردات ارز و بهبـود وضعیـت اقتصـاد کشـور اسـتفاده و 

بهـره برد.

 زهرا وفایی نیا   امروز برخی کشورها که به اقیانوس 
دسترسی دارند سعی می کنند در مناطق نزدیک به دریا 
نظام اقتصادی خاصی را با محوریت دریا طراحی کنند. 
اقتصاد آبی »Blue Economy« بر همین بخش از اقتصاد 

دلالت دارد.

گفت و گو

 نماینده نوشهر و چالوس
در مجلس یازدهم مطرح کرد:

سهم ساحل ۴۳۸ کیلومتری 
 مازندران از گردشگری

۸ کیلومتر!

 پریسـا جمدی  اگر اهل نوشیدن قهوه 
هسـتید و فکر می کنید که بـدون این ماده 
شـگفت انگیز نمی توانیـد روز خـود را آغاز 
کنید، بـا ما در ایـن مقالـه همراه باشـید تا 
بررسـی کنیم کـه بهترین زمـان مصرف 

قهوه چـه زمانی اسـت.
سلامت  برای  قهوه  فواید   

انسان
همان طور که اکثر افراد می دانند، شواهد 
علمی بسیاری ثابت می کند که قهوه 
برای سامت بدن انسان و داشتن زندگی 
طولانی تر بسیار مفید است. براساس یک 
فراتحلیل با بررسی ۱۲۷ تحقیق، مشخص 
شده است نوشیدن قهوه می تواند: خطر 
ابتا به سرطان را تا ۲۰ درصد کاهش 
دهد؛ خطر ابتا به بیماری های قلبی را تا 
۵ درصد کاهش دهد؛ خطر ابتا به دیابت 
نوع ۲ را تا ۳۰ درصد کاهش دهد؛ خطر 
ابتا به بیماری پارکینسون را تا ۳۰ درصد 

کاهش دهد.
علت این تأثیرات قابل توجه این است که 
قهوه آنتی اکسیدان های طبیعی را وارد 
جریان بدن می کند، دی ان ای انسان را 
ترمیم می کند، التهابات ناشی از استرس را 
آرام می کند و کارایی آنزیم های تنظیم کننده 
انسولین و گلوکز را افزایش می دهد. بنابراین 
جای تعجب ندارد که، به طور میانگین، 
افرادی که قهوه می نوشند، در مقایسه با 
افرادی که چنین لذتی را از خودشان دریغ 

می کنند، طول عمر بیشتری دارند.
 تعیین بهترین زمان مصرف 
چرخه  به  باتوجه  قهوه 

شبانه روزی بدن انسان
نوشیدن قهوه در اوقات مختلف روز می تواند 
مزایای آن را کم یا زیاد کند؛ همچنین، 
براساس تحقیقی در علم کرونوفارماکولوژی 
)شاخه ای از علوم اعصاب که بر چگونگی 
تأثیر داروها روی چرخه های زیستی 
طبیعی بدن تحقیق می کند( می تواند برای 

سامتی خطرناک باشد.
بخشی به نام هسته سوپراکیاسماتیک 
)SCN( در مغز انسان وجود دارد که سطح 
کورتیزول )هورمون استرس( بدن را کنترل 
می کند. افزایش این هورمون به معنای 
بالارفتن سطح هوشیاری انسان است 
و نبودِ آن باعث می شود احساس خواب 
آلودگی کنیم. کافئین نیز چنین تأثیری دارد.

هسته سوپراکیاسماتیک کورتیزول را 
براساس چرخه شبانه روزی بدن انسان 
یعنی یک چرخه ۲۴ ساعته آزاد می کند که 
برای هر فردی اندکی متفاوت است؛ مثاً 
سحرخیز ها و شب زنده دارها چرخه های 
شبانه روزی ای دارند که نقطه شروع شان با 

یکدیگر حدود ۱۲ ساعت فرق دارد.
Source: https://www.inc.com/
geoffrey-james/scientists-just-
discovered-best-time-of-day-to-
drink-your-first-cup-of-coffee.html

بحرانی که باید جدی گرفت؛ پزشکنماها
تبلیغات اغواگرانه تا مجازات های غیربازدارنده برای یک طیف مجرم با پوشش پنهان



معاون فناوری و نوآوری دانشـگاه آزاد اسـامی اسـتان اصفهان گفت: 
کمبـود نیـروی انسـانی در صنایـع یکـی از معضـات امـروزه اسـت 
که طـرح اجرایی شـده »پویـش« در دانشـگاه، اشـتغال دانشـجویان 

رشـته های صنعتـی را فراهـم کرده اسـت.
اکبر پیرسـتانی معاون فناوری و نوآوری دانشـگاه آزاد اسـامی استان 
اصفهان در حاشـیه همایش »دانشـگاه و صنعت، اشـتغال و تحصیل« 
در جمـع خبرنـگاران با اشـاره بـه طـرح »پویش« اظهـار کـرد: طرح 
پویش از سـال ۱۳۹۸ تاکنون در دانشگاه آزاد اسـامی استان اصفهان 
با هدف اشـتغال همزمـان با تحصیـل برای دانشـجویان درحـال اجرا 

. ست ا
وی افـزود: یکـی از نقـاط قوت ایـن طـرح ارتبـاط و تعامل بـا صنعت 
اسـت که دانشـجویان بر اسـاس اعام نیازی که از سـوی صنعتگران 

بـه دانشـگاه می شـود وارد این طـرح خواهند شـد.
پیرسـتانی خاطرنشـان کـرد: هـدف از اجـرای طـرح پویـش، 
مهارت آمـوزی دانشـجویان در حین تحصیل اسـت که بتواننـد پس از 

فارغ التحصیلـی از رزومـه کاری خـود اسـتفاده کننـد.
معـاون فنـاوری و نـوآوری دانشـگاه آزاد اسـامی اسـتان اصفهـان 
تصریـح کـرد: دومیـن هـدف از اجـرای ایـن طـرح ایـن اسـت کـه 
دانشـجویان در رشـته های تخصصـی کـه درحـال تحصیـل هسـتند 

بتواننـد در همـان زمینـه وارد صنعـت شـوند.
وی بـا بیـان اینکـه اسـتقبال بسـیار خوبـی از این طـرح شـده، عنوان 
کرد: خیلـی از دانشـجویان حتـی در حین اجـرای این طرح بـه مرحله 
اسـتخدامی رسـیده اند و آمار بسـیار خوبـی را در سـطح اسـتان داریم.

پیرسـتانی گفـت: قـرار بـر ایـن اسـت کـه واحدهـای دانشـگاهی در 
سـطح اسـتان به صورت مرتب نمایشـگاه های طـرح پویش را داشـته 
باشـند؛ همچنین صنایع در واحدهای دانشـگاهی مسـتقر می شـوند و 
براسـاس اعـام نیـاز آنهـا فراخـوان زده می شـود و دانشـجویان پس 
از انجـام مصاحبـه، انتخـاب و در آن صنعت مشـغول به کار می شـوند.

معاون فنـاوری و نوآوری دانشـگاه آزاد اسـامی اسـتان اصفهان بیان 
کرد: بـا توجـه بـه اینکـه در رابطـه بـا بحـث معافیت هـای اداره کار و 

تأمیـن اجتماعـی در ایـن موضوع مجـوزات لازم اخذ شـده، اسـتقبال 
بسـیار خوبـی را از طـرف صنایع داشـتیم و این طـرح را می تـوان یک 
راهـکار بسـیار اساسـی در رابطه بـا اشـتغال پـس از فـارغ التحصیلی 

دانشـجویان دانسـت.
وی یـادآور شـد: متاسـفانه در گذشـته دانشـجویانی که در رشـته های 
تخصصـی تحصیـل کـرده بودنـد بـه رشـته هایی کـه در شـأن یـک 
دانشـجوی تحصیل کرده نیسـت روی می آوردنـد و اکنـون باتوجه به 
اجرای طـرح پویش، دانشـجویان در حـوزه تخصصی خـود بکارگیری 

و مشـغول می شـوند.
پیرسـتانی در پاسـخ به این سـؤال که »دانشـجویانی که در رشته های 
غیرصنعتـی ماننـد علـوم انسـانی درحـال تحصیـل هسـتند چگونـه 
می تواننـد در این طرح شـرکت کنند؟« گفـت: این دانشـجویان تقریباً 
بـا نهادهایـی ماننـد آمـوزش و پـرورش، تأمیـن اجتماعی، بهزیسـتی 
و برخـی ادارات سـروکار دارنـد و مـا نیـز در ایـن موضـوع ورود پیـدا 

کرده ایـم.

معاون فناوری و نوآوری دانشـگاه آزاد اسـامی اسـتان اصفهان ادامه 
داد: یکی از معضاتی کـه امروزه بـا آن مواجه هسـتیم، کمبود نیروی 
انسـانی در صنایـع اسـت کـه همـه دانشـجویان رشـته های صنعتـی 
در طـرح پویـش قـرار می گیرنـد و پـس از فارغ التحصیلـی اسـتخدام 
خواهند شـد؛ اما در رشـته تحصیلـی علوم انسـانی با افزایش دانشـجو 
مواجه هسـتیم که در رشـته های روانشناسـی و موارد دیگر مشغول به 

تحصیـل هسـتند و موضوع اشـتغال آنهـا کمی متفاوت اسـت.
وی با بیان اینکه اسـتقبال خوبی از صنایع داشـتیم اما نهادهـا و مراکز 
دولتی اسـتقبال زیـادی از طرح پویـش نداشـتند، عنوان کـرد: به دلیل 
اینکه اسـتخدام در مراکز و نهادهای دولتی سـازوکارهای خود را دارد، 
در ایـن زمینـه اقدامـات زیـادی انجـام شـده اسـت، از جملـه آموزش 
و پـرورش کـه دانشـجویان مـا اکنـون در مراکـز مشـاوره آمـوزش و 
پـرورش مشـغول بـه کار هسـتند؛ در مراکـز فوریت های پزشـکی نیز 
دانشـجویان مـا مشـغول بـه کار هسـتند و سـازوکار همـه اینهـا پیدا 

شـده است.

گردهمایی نخبگان و سرآمدان اصفهانی مقیم تهران با 
حضور قائم مقام و معاونان بنیاد ملی نخبگان، اسـتاندار 
اصفهـان و جمعـی از مدیران ارشـد اسـتان بـه میزبانی 

بنیاد ملـی نخبگان برگزار شـد.
قائم مقام بنیـاد نخبگان در ایـن گردهمایی گفـت: باید 
ارتباط نظام مندی بیـن نظام اداری اسـتان ها و نخبگان 
اسـتانی مقیم پایتخت برقرار شـود، این امـر را می توان 
در قالـب تفاهم نامه های همـکاری بر مبنـای نیازهای 

بومی هر اسـتان محقـق کرد.
ناصـر باقری مقـدم بـا تاکید بـر ضـرورت برگـزاری این 
قبیل نشسـت ها، گفت: در دور جدیـد فعالیت ها بنیاد ملی 
نخبگان و بـه تبـع آن بنیاد نخبـگان اسـتان ها تحولات 
مثبتی ایجاد شده اسـت. طرح هایی در بنیاد ملی نخبگان 
اجرا شـده و بنیاد این آمادگـی را دارد که با همکاری سـایر 
نهادهـا و دسـتگاه ها بـه خصـوص اسـتانداری اصفهان، 
آن ها را اجرایی کنـد. عاوه بـر آن، بنیاد نخبگان اسـتان 
اصفهان نیـز طرح هـا و ایده های بسـیار خوبی در دسـت 
اجـرا دارد و بـا همـکاری اسـتانداری می توانـد اثرگذاری 

بالاتـری در حوزه نخبگانی داشـته باشـد.
باقری مقـدم با بیـان اینکـه صـرف اطـاع از جمعیت 
نخبگانـی کشـور و پراکندگـی آنـان و همچنیـن حوزه 
اثرگذاری شـان، نقـش بسـزایی در زمینـه سـازی برای 
اثرگـذاری نخبگانـی دارد، ادامـه داد: تراکـم نخبگانـی 
در تهـران بالاسـت و لازم اسـت نخبـگان، احسـاس 
مسـئولیت بیشـتری در قبال محـل تولـد و زادگاه خود 
کنند کـه این امر تـا حد زیادی بـا ایجاد ارتبـاط هدفمند 
میان آنها و مسـئولان اسـتانی صـورت خواهـد گرفت.

قائم مقـام بنیاد ملی نخبـگان با اشـاره به اینکه اسـتان 
اصفهـان مراکـز و واحدهای تولیـدی توسـعه یافته ای 
دارد و به همیـن دلیل بخـش قابل توجهـی از نخبگان 
اسـتان در بـوم اقلیـم خـود مشـغول فعالیـت هسـتند، 
تصریح کـرد: ضـروری اسـت ارتبـاط نظام منـدی بین 
سیستم اداری استان ها و نخبگان استانی مقیم پایتخت 
برقـرار شـود کـه ایـن امـر را می تـوان در قالـب تفاهم 
نامه هـای همـکاری بـر مبنـای نیازهـای بومـی هـر 
اسـتان اجرایی و محقق کـرد. در این بخـش، بنیاد ملی 
نخبگان آمادگی دارد متناسـب با نیازهـای هر منطقه و 
همچنین ظرفیت های نخبگانـی زمینه را بـرای تعامل 

و هم افزایـی بـا اسـتان ها فراهـم کند.
اسـتاندار اصفهـان نیـز در ایـن نشسـت تصریـح کرد: 
برپایی این جلسـات و نشسـت ها گام بزرگـی در جهت 
اثربخشـی بیشـتر جامعه نخبگانی برای تحقق توسـعه 

یافتگی کشـور اسـت.
سـید رضـا مرتضوی بـا اشـاره بـه ضـرورت برقـراری 
ارتباط هدفمنـد میان اجتماع نخبگانی و سیسـتم اداری 
اسـتان، بهره مندی از نظرات و پیشـنهادات نخبگانی را 
امری ضـروری توصیف کـرد و افزود: تراکـم نخبگانی 

در اسـتان اصفهـان یـک مزیت منحصـر به فـرد برای 
اسـتان اسـت؛ به خصوص کـه نخبـگان دغدغـه حل 
مسـائل کشـور و اسـتان را دارند و به دنبـال فرایندهای 
مختلف بـرای حل مسـائل جامعـه بومی هسـتند. تمام 
برنامه هـای توسـعه اسـتان بـر مبنـای اقتصـاد دانش 
بنیان اسـتوار اسـت و تمـام رویکردهـا در تمـام مناطق 
استانی تحت تأثیر شرایط اقلیمی همچنین منابع جدید 
اسـتان که مهم تریـن آن ها نیروی انسـانی نخبـه و کار 
آمد اسـت، بر محـور اقتصاد دانش بنیان اسـتوار اسـت.

اسـتاندار اصفهان بـا بیان اینکـه کنار هویـت تاریخی و 
میـراث فرهنگی اسـتان، نیروی انسـانی نخبـه هویت 
آینـده را خواهد سـاخت، افزود: در توسـعه شـرکت های 
دانـش بنیـان و محصـولات دانـش بنیـان و تسـهیل 
مسـیر معیشـت مـردم، رفـع مشـکات متعدد کشـور 
ماننـد آلودگی هـوا، از مهمتریـن زمینه هـای اثرگذاری 

نخبگان اسـت.
وی با بیـان اینکه توسـعه در گـرو پیشـرفت منطقه ای 
اسـت، افزود: سـاختار اداری کشـور نیاز به تمرکززدایی 
دارد و لازم اسـت بسـتر ایجـاد امکانـات در حوزه هـای 
مختلـف صنعتی، فنـاوری، ورزشـی و سیاسـی در همه 

جـای کشـور فراهم شـود.
مرتضـوی ادامـه داد: اصفهـان، شـهر صنایـع دسـتی 
جهـان اسـت و ایـن اعتباری اسـت کـه حتی یونسـکو 
نیـز آن را پذیرفتـه و اصفهـان را به عنوان شـهر صنایع 

دسـتی جهـان می دانـد. از طرف دیگـر، نزدیـک به ۷۰ 
درصـد مصنوعـات طـای کشـور در اصفهان سـاخته 
می شـود. به این موارد می توان شـاخص های بسـیاری 
را نیـز اضافـه کـرد. بـا این همـه امـا بـه دلیل ایـرادات 
موجود، از ظرفیت های مختلف اسـتان نمی تـوان برای 
توسـعه اسـتان بهره برد. متاسـفانه این موضوع در همه 
اسـتان های کشـور وجـود دارد؛ بنابرایـن ایـن میـراث 
نامیمـون تمرکزگرایی در سیسـتم اداری کشـور باید از 
بین برود تـا هر اسـتان بتواند برای رسـیدن به توسـعه، 

برنامـه ریـزی طولانی مـدت انجـام دهد.
معـاون آینـده سـازان بنیـاد ملـی نخبـگان نیـز در این 
نشسـت تاکید کرد: بنیاد ملـی بنیاد ملی نخبـگان دوره 
چهـارم فعالیت هـا و فرایندهـای خـود را در حالـی آغاز 
کرده که نسـبت بـه دوره قبلی توسـعه دایـره نخبگی و 
مطالبه گری بنیـاد ملی نخبگان از دسـتگاه ها و نهادها و 
شـرکت ها به منظور بکارگیـری صاحبان اسـتعدادهای 
برتر و نخبـگان بـرای حکمرانـی نخبگان و سـرآمدی 
آنان به صورت جدی در دسـتورکار خود قرار داده اسـت.

سـید محمد صادق موحـد گفـت: مجموعه بنیـاد ملی 
نخبگان به این موضوع باور دارد کـه هر اندازه مجموعه 
حاکمیـت درک دقیق تری از نخبگان داشـته باشـد، به 
همان اندازه مشـکات و مسـائل راحت تر حـل خواهند 
شـد و بنیاد ملی نخبگان از سـنوات گذشـته تا بـه امروز 

در همین مسـیر حرکـت می کند.

وی با بیان اینکـه بنیاد ملی نخبگان چنـد راهبرد اصلی 
دارد، ادامـه داد: یـک راهبـرد این اسـت کـه برنامه های 
شناسـایی فعال و خوداظهارانه در فضـای نخبگانی اجرا 
شـود. راهبرد دیگـر اینکـه برنامه های توانمندسـازی و 
هدایت اسـتعدادهای برتر در بنیاد ملی نخبگان طراحی 
و بـا کمـک دسـتگاه ها و نهادهـای دیگـر اجرا شـود و 
راهبرد مهم دیگـر اینکه جامعـه نخبگانی، متناسـب با 
تخصص خود و بـا توجه بـه مسـائل اصلی کشـور و نه 

صرفـاً بر اسـاس منفعت شـخصی، توانمند شـوند.
معاون آینده سـازان بنیاد ملی نخبگان اضافه کرد: بنیاد 
ملی نخبـگان تـاش دارد زمینه بـرای توانمندسـازی 
و هدایـت افـراد در حـوزه تخصصـی برای حل مسـائل 
کشـور فراهـم شـود تـا فـرد در فراینـد اثرگـذاری هم 
احسـاس مفیـد بـودن کند و هـم منفعـت ملی کشـور 

را محقـق کند.
وی با بیان اینکه مسـئله جذب نخبگان در دستگاه های 
اجرایی کـه مصـوب هیئـت دولت اسـت، سـخت بود، 
یادآور شـد: در این آییـن نامه، از طرفی سـهم مهمترین 
دسـتگاه ها به عنوان کنشـگر کاماً مشـخص و معین 
اسـت و از طـرف دیگر تاش شـده آییـن نامـه در یک 
فضـای تعاملـی و هـم افـزا اجرایـی شـود تـا ضمانـت 

اجرایی لازم را داشـته باشـد.
معاون توسـعه و مدیریت منابـع بنیاد ملـی نخبگان نیز 
اظهار داشـت: برگـزاری ایـن نشسـت ها، نتایج بسـیار 

خـوب و مطلوبـی در پی داشـته اسـت. این جلسـات در 
واقع مثلثی بین نخبـگان و مدیران اسـتانی و مجموعه 
بنیاد ملی نخبـگان با هدف حل مسـائل خـود نخبگان 
و جامعه نخبگانی و همچنین توسـعه بومی و منطقه ای 

ایجـاد می کند.
میثـم شـهبازی بـا بیـان اینکـه مجموعـه بنیـاد ملـی 
نخبگان آمادگی پذیرش پیشـنهادات و نظرات نخبگان 
دربـاره فرایندهـا تسـهیات و طرح هـای خـود را دارد، 
افـزود: اسـتان اصفهـان در حوزه هـای مختلـف علـم، 
فناوری، فرهنـگ و هنر و حتـی حکمرانـی و مدیریت، 
ظرفیت هـای بسـیار بالایـی دارد کـه می تـوان بـا هم 
افزایـی نخبـگان ایـن ظرفیت هـا را فعـال کـرد و در 

راسـتای حل مسـائل مـورد اسـتفاده قـرار داد.
مدیرکل دفتر تکریم و الگوسـازی سـرآمدان و نخبگان 
بنیـاد ملـی نخبـگان نیـز گفـت: اصفهـان، خطـه ای 
چنـد وجهـی اسـت کـه در همـه حوزه هـا از اقتصـاد و 
محیط زیسـت گرفتـه تـا فرهنـگ و هنـر و حکمرانی، 

ظرفیت هـای منحصـر بـه فـردی دارد.
محسـن شـاهرضایی با بیان اینکه در فضای نخبگانی، 
بیش از دغدغه شـخصی، دغدغه ملی وجود دارد، اضافه 
کرد: این امر بیانگر عـزم جدی نخبگان برای توسـعه و 

پیشـرفت منطقه و کشور است.
رییـس بنیـاد نخبـگان اسـتان اصفهـان نیـز با اشـاره 
بـه اهـم فعالیت هـای بنیـاد ملـی نخبـگان و بـه تبـع 
آن بنیادهـای نخبـگان اسـتانی، شناسـایی هدایـت و 
توانمندسـازی اسـتعدادهای برتـر و زمینه سـازی برای 
اثرگذاری آن و در نهایت تکریم و الگوسـازی از مفاخر و 
نخبگان را مهمترین رسـالت بنیاد ملی نخبگان دانست 
و گفـت: عـاوه بـر منفعت شـخصی، کشـور نیـز باید 

قابلیت هـای نخبـگان بهره منـد شـود.
حسـین ربانی افـزود: مرکز حکمرانـی عالمانـه یکی از 
برنامه های بنیـاد نخبگان اسـتان برای تحقـق این امر 
اسـت که این مهم به پیشـنهاد و با همکاری استانداری 
محقق شـده اسـت تا زمینه برای نظرخواهی از نخبگان 
و عملیاتی شـدن پیشـنهادهای آنان فراهم شود. عاوه 
بـر آن، کارگروه هـای تخصصـی متعـددی نیـز ذیـل 
بنیاد نخبگان اسـتان تشـکیل شـده تـا بتـوان در قالب 
آن هـا زمینه را بـرای تزریـق ایـده و تفکـر نخبگانی به 
بخش هـای موردنیاز کشـور فراهم کرد. هـدف از ایجاد 
این کارگروه هـا، ارائه برنامه سیاسـتی و یـا برنامه برای 

اقدام اسـت.
وی بـا اشـاره بـه کارگاه هـای تـوان افزایـی و مهـارت 
آمـوزی برگـزار شـده در بنیـاد نخبـگان اسـتان، بـه 
کارگیـری ظرفیت هـای درون اسـتانی و همچنیـن 
تعامل و همکاری دسـتگاه های اجرایی اسـتان را امری 
ضـروری بـرای برگـزاری هرچـه بهتـر ایـن کارگاه ها 

دانسـت.

امور  هماهنگی  دفتر  مدیرکل 
اشتغال  و  گذاری  سرمایه 
استانداری اصفهان از تصویب ۱۵ 
طرح سرمایه گذاری در بخش های 
صنعت و اقتصاد گردشگری استان 
خبر داد و گفت: این طرح ها بزودی 
سرمایه گذاران  و  مخاطبان  به 

معرفی می شود.
احسان شهیر، در حاشیه جلسه 
سرمایه گذاری استان در استانداری 
اصفهان در گفت و گو با خبرنگار 
ایرنا افزود: تعدادی از این طرح ها که 
در جلسه امروز به تصویب رسید، در 
زمینه اقتصاد گردشگری است و از 
اولویت های استان به شمار می آید.

وی ادامه داد: تعداد دیگری نیز 
مربوط به طرح های نیمه کاره در 
حوزه صنعت یا زنجیره ارزش در 
بخش هایی مانند نساجی، پوشاک، 

کیف و کفش است.
در  ما  داشت:  اظهار  شهیر 
بخش هایی مانند نساجی، پوشاک، 
کیف و کفش دارای زنجیره ارزش 
در استان هستیم اما در بخش هایی 
از آن بخوبی سرمایه گذاری نشده 
است که در حال بررسی برای 
آماده شدن طرح توجیهی و تکمیل 

زنجیره ارزش آنها هستیم.
امور  هماهنگی  دفتر  مدیرکل 
سرمایه گذاری و اشتغال استانداری 
از  یکی  کرد:  تاکید  اصفهان 
اولویت های استان این است که 
اصفهان به بهشت سرمایه گذاری 
تبدیل شود که چند گام نیز برای 

تحقق آن تعریف شده است.
وی یکی از این گام ها را »جذب، 
کردن  ماندگار  و  رضایتمندی 
سرمایه گذاران« در استان دانست 
و اظهار داشت: این موضوع جزو 
اولویت های اصفهان است و بر 
اساس آن طرح هایی برای جذب 

سرمایه گذار معرفی خواهد شد.
برای  بعدی  گام  شهیر، 
سرمایه گذاری را صدور مجوزهای 
بدون نام دانست و اضافه کرد: در 
جلسه امروز از بین موضوع های 
مطرح شده از سوی دستگاه های 
اجرایی، ۱۵ طرح اولویت دار به 
تصویب رسید تا طرح های توجیهی 
آن برای سرمایه گذاری آماده شود.

وی با بیان اینکه این طرح ها بزودی 
در اختیار مخاطبان و سرمایه گذاران 
اصفهان  در  تا  می گیرد  قرار 
سرمایه گذاری کنند، گفت: در گام 
بعدی باید برای آینده برنامه ریزی 
کرد و بهشت سرمایه گذاری را در 

اصفهان رقم زد.
هماهنگی  دفتر  مدیرکل 
اشتغال  و  سرمایه گذاری  امور 
استانداری اصفهان با بیان اینکه 
این استان سابقه خوبی در عرصه 
سرمایه گذاری دارد، خاطرنشان 
کرد: طرح های سرمایه گذاری 
معرفی  سامانه  در  مُصوب 
فرصت های سرمایه گذاری که زیر 
مجموعه وزارت اقتصاد و دارایی 
است به ۲ زبان فارسی و انگلیسی 

بارگذاری خواهد شد.
به گزارش ایرنا، در این جلسه ۴۱ 
در بخش  طرح سرمایه گذاری 
بخش  در  طرح   ۲۵ و  صنعت 
قرار  بررسی  مورد  گردشگری 

گرفت.
اصفهان، از قطب های گردشگری 
و صنعتی کشور به شمار می آید 
و بیش از ۹ هزار واحد صنعتی و 

تولیدی در آن فعالیت دارد.
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۱۵ طرح سرمایه گذاری 
در استان تصویب شد

مدیرکل دفتر هماهنگی امور 
سرمایه گذاری و اشتغال 

استانداری اصفهان:

گردهمایی نخبگان و سرآمدان اصفهانی مقیم تهران برگزار شد:

تاکید بر ارتباط نظام مند بین استان ها و نخبگان استانی مقیم پایتخت

دیجیاتو: به گفته زارع پور، درحال حاضر بیش از 6۰ درصد 
از مردم و کسب وکارهایشان از پیام رسان های داخلی 

استفاده می کنند.
وزیر ارتباطات افزایش درآمد شرکت پست برای 
جابه جایی مرسولات مردم را یک شاخص قابل اتکا 
درباره رونق کسب وکارها در پیام رسان های داخلی دانست 
و گفت این شاخص نه تنها به حالت قبل بازگشته، بلکه 

افزایش پیدا کرده است.
»عیسی زارع پور«، به انتقال کسب وکارهای مردمی به 
پیام رسان های داخلی اشاره کرد و گفت درحال حاضر 
بیش از 6۰ درصد از مردم و کسب وکارهایشان به 
پیام رسان های داخلی وارد شده اند و از این پلتفرم ها 

استفاده می کنند.
وی با اشاره به افزایش درآمد شرکت ملی پست برای 
جابه جایی حجم مرسولات مردم، آن را یک شاخص 
قابل اتکا در زمینه رونق کسب وکارها در پیام رسان های 
داخلی دانست و گفت: »به واقع این شاخص نه تنها به 

حالت قبل برگشته، بلکه افزایش پیدا کرده است.«
این آمارها در حالی مطرح می شود که رئیس کمیته اقتصاد 
دیجیتال مجلس از وزیر ارتباطات خواسته بود تا آمار 
دقیق تری در این باره مثل سهم ترافیک پیام رسان های 
بومی منتشر کند. البته زارع پور این آمارها را جزو اسرار 
پلتفرم های داخلی عنوان کرد و گفت تنها در جلسه ای 
با توانگر، این ارقام به او اطاع داده خواهد شد. پیش تر 

برخی از اعضای نصر کشور نیز نسبت به آمارهای مطرح 
شده درباره پیام رسان های بومی انتقاد داشتند.

زارع پور با بیان اینکه ۷۰ درصد کسب وکارهای اینترنتی 
کالامحور هستند، اظهار داشت عمده محصولات 
فروخته شده از طریق شرکت ملی پست ارسال می شود و 
این شاخص نشان می دهد که کسب وکارهای مردم در 

پیام رسان های داخلی رونق داشته است.
وزیر ارتباطات با تأکید بر حمایت های وزارتخانه تحت 
امر خود از پلتفرم های داخلی، گفت: »همه همت ما 
براین اساس است که از پلتفرم های داخلی حمایت کنیم 
تا به بهترین شکل ممکن و کیفیت بتوانند پاسخگوی 

نیازهای مردم باشند.«

او به آماده سازی قابلیت اینترکانکشن در پلتفرم های 
داخلی اشاره کرد و اظهار داشت در قالب این رویه، 
پیام رسان های داخلی می توانند بین خودشان پیام ردوبدل 
کنند: »در قالب این رویه کاربر می تواند به پیام رسان مورد 
دلخواه خود اجازه دهد که از سایر پیام رسان ها برایش پیام 
ارسال شود. این مسئله در دست اقدام است و تا پایان سال 

انجام می شود.«
زارع پور با بیان اینکه پیام رسان های داخلی اعم از روبیکا، 
بله، ایتا، سروش پاس، روزانه پذیرای میلیون ها نفر از 
مردم هستند، تأکید کرد: »این پلتفرم ها آماده پذیرایی از 
همه مردم هستند؛ لذا ما تمام زیرساخت های لازم را برای 

این پیام رسان ها فراهم کرده ایم.«

با اجرای طرح »پویش« محقق خواهد شد:

اشتغال دانشجویان و تأمین نیروی کار صنایع
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کارها به پلتفرم های 
داخلی آمده اند!
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